
Počet zpráv: 12, 27.01.2023

Lednové výpadky kvůli teplému počasí se už nedají dohnat, říká šéf Asociace  horských  středisek  URL
WEB , Datum: 23.01.2023 , Zdroj: iHNed.cz , Autor: Tomáš Lysoněk , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , RU / měsíc:
972 852 , RU / den: 101 779 , Země: Česko , AVE: 30 000,00 Kč , GRP: 1,13
... takže jediné období, které zbývá k tomu, že by se to mohlo vylepšit, je březen. Pokud bude dost slunečný a bude dost
sněhu,“ vysvětluje ředitel Asociace  horských  středisek  Libor  Knot .Podcast: Jak dopadne teplé počasí ne ekonomiku
lyžařských center? by Hospodářské novinyV tomto...

Odpolední vysílání
TV , Datum: 22.01.2023 , Zdroj: ČT 24 , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Sledovanost pořadu: 0 , Země: Česko
, Pořad: Odpolední vysílání 15:30 , AVE: 21 403 800,00 Kč , GRP: 0,88
... Česká televize, Krušné hory. mluvčí 5, --------------------No a na sjezdovkách teď ještě zůstaneme, jak to vypadá aktuálně to
už řekne ředitel asociace  horských  středisek  České republiky Libor  knot . I vás zdravím, dobré odpoledne. mluvčí 17, -------
-------------Dobré odpoledne...

Dopolední Radiožurnál
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Radiožurnál , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu:
0 , Země: Česko , Pořad: Dopolední Radiožurnál 11:00 , AVE: 6 181 500,00 Kč , GRP: 3,18
... cestovali domů na oslavu lunárního nového roku. V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů. V ranním interview.
Radiožurnálu to řekl ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou můžou
zasněžovat sjezdovky uměle dnes ráno navíc napadl...

Ranní vysílání
TV , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: CNN Prima News , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Sledovanost pořadu: 0 ,
Země: Česko , Pořad: Ranní vysílání 09:00
... doufejme, že to tak vydrží, ale hlavně radost mají teď skiareály. Podmínky pro lyžování se totiž konečně zlepšily a my jsme
teď ve spojení i s Liborem  knotem , prezidentem asociace  horských  středisek . Dobrý den. Přeji i vám.Dobré ráno všem, jak
tedy aktuálně vypadá situace v...

Vleky zdražily jen mírně, sedm set na den stačí
TISK , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: Hradecký deník , Strana: 61 , Autor: MICHAL JANKO , Vytištěno: 1 940 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu:
01.01.0001 00:00 , Čtenost: 14 458 , Země: Česko , Rubrika: Deník extra , AVE: 26 844,06 Kč , GRP: 0,16
... vysoké ceny energií a rozmary počasí. Nebývale vysoké teploty doprovázené deštěm přidělávají nové vrásky na čelech
provozovatelů skiareálů. Podle Asociace  horských  středisek  byla v polovině ledna každá druhá sjezdovka zavřená. Rychle
rostoucí náklady navíc přiměly vlekaře sáhnout do...

Ranní Radiožurnál
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Radiožurnál , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu:
0 , Země: Česko , Pořad: Ranní Radiožurnál 08:30 , AVE: 5 342 400,00 Kč , GRP: 1,81
... Česku začala díky mrazivému počasí zasněžovat ještě v týdnu přitom byla kvůli vyšším teplotám a nedostatku sněhu v
provozu jen polovina areálů podle asociace  horských  středisek  navíc bylo možné sjíždět jen omezený počet tratí o víkendu
by se ale situace mohla zlepšit detaily přidá ředitel...

Zprávy
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Radiožurnál , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu:
0 , Země: Česko , Pořad: Zprávy 17:00 , AVE: 953 800,00 Kč , GRP: 2,33
... více než dvou a půl tisících případů hlavně na jihu a jihovýchodě Polska. V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů.
Radiožurnálu to řekl ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou
zasněžovat sjezdovky uměle dnes ráno navíc napadl...

Zprávy
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Hradec Králové , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost
pořadu: 0 , Země: Česko , Pořad: Zprávy 12:00 , AVE: 0,00 Kč , GRP: 0,16
... Rekonstrukce byla hrazena z dotace ministerstva pro místní rozvoj. V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů Českému
rozhlasu to řekl ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou zasněžovat
sjezdovky uměle dnes ráno navíc napadl...

Zprávy
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Plzeň , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu: 0 ,
Země: Česko , Pořad: Zprávy 12:00 , AVE: 0,00 Kč , GRP: 0,15
... Dudáková, moderátorka--------------------V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů. V ranním interview Českého rozhlasu
to řekl ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou zasněžovat sjezdovky
uměle dnes ráno navíc napadl...

Ranní interview: Libor  Knot , ředitel Asociace  horských  středisek
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Ranní interview: Libor  Knot , ředitel Asociace  horských  středisek
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Radiožurnál , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu:
0 , Země: Česko , Pořad: Ranní interview 08:50 , AVE: 137 994,00 Kč , GRP: 3,83
... začala díky mrazivému počasí zasněžovat. Ještě v týdnu přitom byla kvůli vyšším teplotám a nedostatku sněhu v provozu jen
polovina areálů. Podle Asociace  horských  středisek  navíc bylo možné sjíždět jen omezený počet tratí. O víkendu by se ale
situace mohla zlepšit. Detaily přidá ředitel...

Zasněžuje, kdo může. Připraveny jsou tři čtvrtiny lyžařských středisek, hlásí ředitel asociace URL
WEB , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo - radiozurnal.cz , Autor: Jakub Krahulec , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , RU /
měsíc: 740 274 , RU / den: 55 760 , Země: Česko , Rubrika: Domácí , AVE: 15 000,00 Kč , GRP: 0,62
... všechna, začala už od středy zasněžovat. Každým dnem se sjezdovky vylepšují, otevírají se i pozastavené areály. Zatímco ve
středu to byla zhruba polovina středisek, tak teď jich funguje zhruba 70 procent,“ říká ředitel asociace  horských  středisek
Libor  Knot . O kolik zdražily skipasy?

Kolik stojí vyjet s rodinou na hory? Skipasy zdražily, online ale ušetříte URL
WEB , Datum: 20.01.2023 , Zdroj: lidovky.cz , Autor: Dana Jakešová, Lidové noviny , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , RU /
měsíc: 1 855 023 , RU / den: 244 802 , Země: Česko , Rubrika: Byznys , AVE: 35 000,00 Kč , GRP: 2,72
... Nejen že návštěvníkům včasný nákup ušetří peníze, ale provozovatelé dokážou lépe regulovat množství lyžařů na
sjezdovkách,“ vysvětluje ředitel Asociace  horských  středisek  ČR Libor  Knot .Ceny skipasů (na 3 nebo 6 dní v TOP
sezoně)Česká republika Skiareál Lipno - 13,5 km...

 

Lednové výpadky kvůli teplému počasí se už nedají dohnat, říká šéf Asociace  horských  středisek  URL
WEB , Datum: 23.01.2023 , Zdroj: iHNed.cz , Autor: Tomáš Lysoněk , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , RU / měsíc:
972 852 , RU / den: 101 779 , AVE: 30 000,00 Kč , Země: Česko , GRP: 1,13
Po měsíci, kdy počasí připomínalo spíše jarní měsíce, se do Česka opět vrátila zima. Lyžařské areály mohutně zasněžují, o
víkendu jim pomohl také čerstvý přírodní sníh. Přesto se týdny, kdy musela střediska omezit nebo úplně zastavit provoz,
výrazně odrazí na jejich hospodaření. „Lednové výpadky se v podstatě nedají dohnat. Únor není nafukovací, takže jediné
období, které zbývá k tomu, že by se to mohlo vylepšit, je březen. Pokud bude dost slunečný a bude dost sněhu,“ vysvětluje
ředitel Asociace  horských  středisek  Libor  Knot .

Podcast: Jak dopadne teplé počasí ne ekonomiku lyžařských center? by Hospodářské noviny

V tomto podcastu držíme krátký formát, právě tak na cestu do práce nebo k rychlé kávě, když jste na home officu. A budeme
rádi, když si nás každé ráno najdete na webových stránkách HN nebo ve svých oblíbených podcastových aplikacích.

Nejnovější díl a také další podcasty Hospodářských novin si můžete poslechnout na našem webu v sekci Podcasty i v mobilních
aplikacích Spotify nebo Apple Podcasts.
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Zpět

Odpolední vysílání
TV , Datum: 22.01.2023 , Zdroj: ČT 24 , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Sledovanost pořadu: 0 , Pořad:
Odpolední vysílání 15:30 , AVE: 21 403 800,00 Kč , Země: Česko , GRP: 0,88
Beey, 
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Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

Ondřej Topinka, moderátor 
15 hodin 30 minut nabízím přehled aktuálních zpráv dobré odpoledne izraelský premiér Benjamin Netanjahu odvolal z funkce
ministra vnitra a zdravotnictví arieho deriho odvolání lídra izraelské ultraortodoxní strany Šas a Netanjahuova významného
spojence přichází po středečním rozhodnutí Nejvyššího soudu ten darrymu zakázal zastávat ministerskou funkci kvůli trestným
činům i jeho slibu, že se vzdá politického života v rámci dohody o vině a trestu uzavřel ji loni poté, co byl obviněn z daňových
deliktů. Řecko zabránilo v loňském roce v nelegálním vstupu na své území přibližně čtvrt milionu migrantům a zatklo na 1500
převaděčů, oznámil to tamní ministr civilní obrany při prohlídce pohraniční zdi s velvyslanci zemí sedmadvacítky apeloval také
na solidaritu mezi evropskými zeměmi 5 m vysoká zeď podél hranice s Tureckem u řekyevs je dlouhá 27 km Řekové teď staví
další podobně dlouhý úsek Atény si dlouhodobě stěžují, že Ankara nedodržuje dohodu uzavřenou s Evropskou unií a
dostatečně nehlídá svou hranici.

mluvčí 
Ti na naše návštěva vysílá velmi silné poselství poselství solidarity v Evropě jednoty a odhodlání chránit střežit hranici Řecka s
Tureckem, která je zároveň hranicí Evropské unie s Tureckem tato zpráva je silná je to poselství o uplatňování mezinárodního
práva a věřím, že by ho Turecko mělo dostat.

Ondřej Topinka, moderátor 
Francouzská pobočka ruské televize RT končí děje se tak poté co Francie zablokovala její peníze na bankovních účtech v
rámci posledního balíku protiruských sankcí, které v prosinci přijala Evropská unie RT France bylo dosud poslední pobočkou
Moskvou podporované televize na území unie. Stanice známější pod dřívějším názvem russia Today dlouhodobě čelí kritice, že
šíří ruskou státní propagandu. Příštím premiérem nového Zélandu bude Chris hipkins bývalého ministra pro boj s covidem
zvolili členové novozélandské strany práce zároveň jako svého lídra. Přísahu složí ve středu ve funkci nahradí odstupující
premiérku jacindu ardernovou. Ta v čele kabinetu končí z osobních důvodů. Cítí se podle svých slov vyhořelá. Stát vedla 5
let.Před 50 lety Nejvyšší soud Spojených států amerických rozhodl v případu známém jako rou versus wate rozsudek zrušil
federální zákaz potratů a znemožnil jednotlivým státům rozhodovat o jejich omezení ústavní nárok amerických žen na potraty se
ale dostal pod kritiku konzervativních a náboženských organizací. A loni byl význam rozsudku teď probereme s Jakubem
valcem z katedry právní teorie Masarykovy univerzity. Dobrý den.

mluvčí 
Dobrý den. Já.

Ondřej Topinka, moderátor 
Odkdy vlastně byl potrat ve Spojených státech.

mluvčí 
Nelegální?

V podstatě historické perspektivy byl dlouhou dobu legální nebo nebyl podrobně upraven. Ta změna k tomu restriktivnímu
přístupu kriminalizaci nastala v podstatě až po tom roce 1850 celoplošně pak v tom 19 roce 1910 a převala vlastně až do těch
šedesátých let, kdy začal se trošku projevovat ty obměny směrem k liberalizací trpí stát.

Co bylo podnětem ke změně zákonů a umožnění interrupce?

Bylo to více.

Důvodů celkově vlastně prosazování práv žen ztuování žen ve společnosti, včetně těch reprodukčních práv a současně také
nárůst nebo tématizace těch nezákonných interrupcí. Samozřejmě vedly k zásahu do života zdraví a také další některé
zdravotnické krize, které v těch šedesátých letech probíhaly.

Ondřej Topinka, moderátor 
Známý je případ herečky ceri česen v roce 1962 čeho přesně se týkal?

mluvčí 
Vlastně souvisel právě s tou zdravotnickou krizí, kterou jsem zmiňoval, protože v té době tisíce dětí vlastně se rodily s nějakým
postižením, popřípadě docházelo k těm interrupcím z těchhle důvodů nebo byly indikovány, protože, konkrétně i tato osoba
používala v první fázi těhotenství léky v podstatě sedativa, která obsahovaly látku, která nakonec se ukázala jako škodlivá na
vývoj plodů, byť měla mít tedy účinky pro známá tak v podstatě usilovala o interrupci. Nebylo to ale možné podle tehdejších
předpisů amerických v daném státě, takže nakonec podstoupila interrupci ve Švédsku. Ten problém byla, ale v tom, že ona
samozřejmě jako činná osoba byla vyena poměrně velkému veřejnému lynči, docházel výhodouhrůžné dopisy a podobně byla
pod ochranou, a to vlastně projevilo jakousi va vlnu sympatií a vlastně i posílení těch tomu, aby sevolnilo.

Když se teď podíváme na ten samotný případ rou versus Wade, o, co se v něm jednalo?

Zlomový případ, který do jisté na Naváz na částečně rozvolnění v některých státech, konkrétně šlo o normu corway, což ona
potom měla ten pseudonym j RO ona prostřednictvím svých právniček vlastně usilovala usilovala o o o o prolomení nebo
respektive prohlášení protiústavnosti texaského zákona, kterýkr firmy. firmy Těhotenství být důsledkem znásilnění, což ta
legislativa neumožňovala a dostali se vlastně přes ty poslední cestou až k Nejvyššímu soudu USA, který tedy dal v podstatě jim
zapravdu a víceméně zakotvil nově dovodil ze čtrnáctého dodatku ústavy Spojených států. Právo na soukromí a i právo na
interrupce za určitých podmínek.

Ondřej Topinka, moderátor 
Na jakém právním základu případ vlastně vyargumentovaly ty 2 zmiňované právničky sarahedingtonová a Linda coeová, které
normu MC Kor.
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mluvčí 
Korupovaly.

V podstatě argumentovaly stejným způsobem, jako nakonec argumentoval v základu i Nejvyšší soud v tehdejším složení, kdy v
podstatě tvrdily, že žena má mít právo na interrupci jako součást jejího autonomního autonomní svobody soukromí, které má
požívat ochrany. Nemá být tedy zasahováno těmi státními orgány a vlastně soud i z toho tak vyšel vlastně zakotvil, jak říkám
právo na interrupci, které tam sice v ústavě vysloveně napsáno, ale dovodil ho právě ze čtrnáctého dodatku z osobní svobody
spravedlivého procesu, aby zavedl jakýsi trimestrální test. To znamená řekl, že v prvním trimestru ta žena má víceméně téměř
absolutní právo rozhodovat o svém těle o svém těhotenství, lépe řečeno, bez nějakých státních zásahu v tom druhém trimestru.
Přesně do nějaké životaschopnosti plodu tehdy dvacátý osmý týden těhotenství, že stát může zasahovat a nesmí zakázat
interrupce a ten zbývající čas těhotenství už zakázat může s výjimkou ochrany života zdraví ženy to byl ten vlastně názor hlavní
právník, který potom se projevil napříč Spojenými státy. Americkým.

Ondřej Topinka, moderátor 
Jak bylo tohle rozhodnutí potom přijato zdravotníky, protože ten proces trval 2 roky, následně tedy se to dostalo až před
Nejvyšší soud, jak na to ale reagovali sami ti v první linii.

mluvčí 
To.Samozřejmě hodnotit z pohledu právníka, ale myslím si, že to bylo vždycky záviset od toho, jakou tu stranu vlastně, v
uvozovkách zastávali. Ono v Americe dlouhodobě nejenom společensky politický a celkově jsou ty 2 přístupy pro live pro č
Geis a prostě některé kliniky samozřejmě poskytují ty služby prosazují ten koncept práva ženy na rozhodnutí. Na druhou stranu
čelily určitě nátlaku v podstatě i útokům ze strany části veřejnosti, a právě organizací proti potratům, takže vždycky bude záviset
na tom konkrétním lékaři, ale samozřejmě pro ně to byla jakási jistota toho, že to je chráněno tím ústavním dodatkem a že to
provádět mohou. Samozřejmě v těch státech, kde to bylo restriktivní, tak stále tam byl jakýsi větší tlak a hledány cesty, aby se
to dalo takzvaně obejít a zpřísnit minimálně ztížit tu cestu k těm interrupcím.

Já už jsem říkal, že v minulém roce americký Nejvyšší soud, konkrétně 24. června ten rozsudek zrušil jako protiústavní, k čemu
to.

Vedlo? Se nám vlastně.

Říct, že spíše ho překonal ten právní názor. Samozřejmě to složení Nejvyššího soudu USA se značně změnilo u té doby a po
těch 50 letech, kdy vlastně ten právní názor přetrval, byť byl trošku modifikován i v těch devadesátých letech, tak přetrval a
soud vlastně v minulém roce v té věci dob to zásadně změnil. On vlastně naopak dovodil, že právo na interrupce nelze
dovozovat z ústavy Spojených států a dodatku občan prostě není zakotveno a pokud to soud udělal, tak vlastně šel za rámec
toho textu, a to neodpovídalo podle jeho názoru ani tomu, že by to implicině bylo zakotveno nějaké tradice nebo historii
amerického národa, který v ten moderních dějinách měl spíše restriktivní přístup k interrupcím, jinými slovy, že to právo na
interrupci z ústavy nevyplývá a tím svým závěrem v podstatě je zrušil nebo překonal ten dosavadní precedent a dál vlastně do
rukou těch národních nebo jednotlivých stát amerických, aby si to opět regulují do jisté míry samostatně, a to vedlo
samozřejmě k tomu, že každý stát, ať už liberální naopak vedl k zakotvení třeba do ústavy vlastní právo na interrupci a ty
restriktivní. Naopak setrvají na přístupu, popřípadě znovu zavedly nějaké omezující zákony, které vlastně znemožňují přístup k
interrupcím a ten společenský důsledek takový, že ty ženy prostě budou muset po těch 50 letech, kdy bylo garantováno to
právo, tak jim bylo takzvaně odebráno, což je trošku problematické z ústavněprávního hlediska a budou muset takzvaně
cestovat do jiných států, kde to je prostě legální, což ostatně americká administrativa i podporuje nebo prohlásil, že bude v
rámci možností podporovat.

Ondřej Topinka, moderátor 
Ještě poslední věc vás poprosím. Očekáváte, že se v nejbližší době podaří liberálnímu křídlu americké politické scény znovu
povolení potratů na federální úrovni prosadit nebo už je to úplně věc minulosti a je potřeba najít jiné řešení. Možná více
individuální.

mluvčí 
Když.

Se domnívám, že to nebude v podstatě nikdy vyřešeno, je totiž otázka výsostně politická, když se podíváme do minulosti do
současnosti, tak se vlastně bijí ty 2 přístupy pro live pro č Geis na úrovni společnosti politiky a v podstatě obsazení Nejvyššího
soudu. USA se odvíjí od politické obsazení kongresu. Samozřejmě, jaký tam jsou soudci a podobně, a to vždycky se mění po
nějakém čase, takže podle mě to závisí na voličích v podstatě jakou reprezentaci si zvolí, jestli to spíše konzervativní nebo
liberální. Je to vlastně-li spor spor pro pro live live pro šoyce, neboli republikáni versus demokraté. Jsou to častá volební
témata, takže aktuálně to neočekávám, ale v budoucnu, pokud by to složení Nejvyššího soudu USA bylo, což samozřejmě
ovlivňuje, kdo bude vlastně prezidentem, jaké bude složení kongresu, jaké federální zákony budou moci moci býti přijímány, tak
to se projeví až v budoucnu, ale rozhodně si nemyslím, že bylo uzavřené téma spíše spíše naopak.

Ondřej Topinka, moderátor 
Říká Jakub valc z katedry právní teorie Masarykovy univerzity v Brně. I vám děkuju za váš čas. Hezký den.

mluvčí 
Děkuji za pozvání. Na shledanou.

Ondřej Topinka, moderátor 
Obce kritizují ministerstvo pro místní rozvoj za způsob rozdělování evropských dotací na rozšiřování školek. Resort podle
samospráv nepřihlíží k demografickému vývoji. Největší zájem o nové kapacity je ve Středočeském kraji. Nejvíc peněz ale
mohou získat jiné regiony.

© 2023 NEWTON Media | www.newtonmedia.eu 5 / 27

http://www.newtonmedia.eu/


mluvčí 
Část pozemku za školkou v Úvalech u Prahy je vyhrazený pro novou přístavbu bude.

Kapacitně se skládat ze dvou tříd a bude to zhruba pro 48 48 dětí.

Pár desítek míst navíc by obec potřebovala už teď proto zažádala ministerstvo o dotaci teď čeká, jestli ji dostane pokud.

Ne, tak máme opravdu velký problém. Počet obyvatel našeho města by se měl skoro zdvojnásobit během následujících asi 10-
15 let.

Podle starostky se do Úval stěhují většinou mladé rodiny. Podobně jako do jiných obcí Středočeského kraje. Ministerstvo
rozděluje evropské peníze přes integrovaný regionální operační program. Ten má vyrovnávat rozdíly mezi regiony dělí je do tří
skupin dotace na rozšiřování mateřských školek byly zaměřené na místa, kdy jsou kapacity nedostatečné přes půl miliardy
korun. Vymezilo ministerstvo pro přechodové regiony. Tam byla výzva naplněna z více než 120 % v případě méně rozvinutých
regionů byla částka vyšší skoro půldruhé miliardy zbyla více než polovina.

Tyto prostředky nepropadají a vyhlásí se za měsíc zhruba výzva, kde ty zbývající prostředky se rozloží do škol nebo
mateřských škol, kde ta potřeba byla o něco nižší.

Ale opět v kategorii méně rozvinuté regiony.

Myslím si, že by bylo mnohem lepší, kdyby se ty zbývající peníze použily právě do těch míst, kde ty kapacity nejsou než znovu
opakovat tu výzvu v těch regionech, kde ta poptávka taková není.

O dotaci mohl zažádat, například starosta Dolní Lutyně na Karvinsku. Právě tam je podle ministerstva vysoká potřeba
navyšovat kapacity školek.

S kapacitou jsme na hraně, ale zvládneme to důvod k rozšiřování si myslím, že není, protože z regionů z celého kraje vlastně
odchází velké množství lidí. Pomoc spíš potřebujeme úplně v něčem jiném.

Ministerstvo upozorňuje, že toto nebyly jediné výzvy na zvýšení kapacit mateřských škol. Blízké době vyhlásí další pro obě
kategorie regionů Pavla Daňková a Kateřina Golasovská, Česká televize.

Ondřej Topinka, moderátor 
Ztráty až několik milionů korun. Takový je výsledek opožděného příchodu zimy do Krušných hor. Kvůli teplotním výkyvům byly
skiareály první 2 týdny v lednu zavřené podmínky pro provoz neměly ani v prosinci. Nakonec ale teploty klesly pod bod mrazu a
vlekaři mohly zapnout sněžná děla. V největším skiareálu v Krušných horách tak na svazích leží až 60 cm technického sněhu.

Václav Matoušek, redaktor ČT 
Ještě začátkem týdne lanovka stála a na sjezdovce bylo bahno a tráva.

mluvčí 
Pomohly nám mrazivé teploty v předešlém týdnu, kdy jsme opravdu jeli nonstop zasněžovali v noci i přes den a povedlo se tak
znovu otevřít máme v provozu 2 sjezdovky určitě budeme v příštích dnech přidávat.

Václav Matoušek, redaktor ČT 
Zájem byl dnes obrovský ve frontách na na lanovku tady dnes čekali stovky lidí.

mluvčí 
Je tady hroznej lidí překvapivě nečekali jsme to, ale na tu bídu je to perfektní, jak toho sněhu bylo málo.

No my teďko jsme poprvý to sjeli jako strašně lidí.

Já bych řekl, že nasněžilo za poslední dny docela do sněhu a snad se to rozjezdí, no.

Václav Matoušek, redaktor ČT 
V sousedním areálu ale otevřou až v pondělí. Situaci tady komplikuje špatné počasí ve skiareálu na Plešivci sice sněžná děla
vyrábějí sníh, ale ten silný vítr ho odfoukává z těch sjezdovek pryč.

mluvčí 
My zasněžujeme, ale třeba předevčírem klesly teploty na -2 pouze, takže někdy my zasněžujeme kolem minus střech, nechali
jsme to běžet, ale ta účinnost je fakt nízká mimořádně teď navíc ve dvou největších areálech Krušných hor sčítají ztráty. Je.

To v několika milionech a myslím si, že už ji úplně nedoženeme, budeme muset omezit nějaké plánované investice.

Veškerej sníh tedy jsme vyrobili vlastně odplaval vzal ho déšť a teplé počasí, že veškeré náklady s elektřinou s naftou s lidi
vlastně jsou milionové ztráty pro nás.

Václav Matoušek, redaktor ČT 
Podle provozovatelů skiareálů je teď důležité, aby dobré podmínky pro lyžování zůstaly až do jarních prázdnin. Ty jsou podle
nich jedním z vrcholů lyžařské sezóny. Václav Matoušek, Česká televize, Krušné hory.

mluvčí 
No a na sjezdovkách teď ještě zůstaneme, jak to vypadá aktuálně to už řekne ředitel asociace  horských  středisek  České
republiky Libor  knot . I vás zdravím, dobré odpoledne.
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Dobré odpoledne všem.

Ondřej Topinka, moderátor 
Tak jak moc je teď na českých horách plno.

mluvčí 
Tak jak jste naznačili v reportáži zhruba od poloviny minulého týdne, konečně přišla zpátky zima, jak sněžení přírodní teď
denně napadá 10 15 někdy i20 centimetrů sněhu, takže se ta sněhová pokrývka rychle zlepšuje a hlavně začalo mrznout, což
je pro nás svým způsobem ještě důležitější a mohly se vyrábět centimetry sněhu technického, takže ta situace se teď rapidně
zlepšuje, zatímco v polovině týdne to bylo něco málo přes 50 % středisek v Česku, které byly v provozu, tak v tuhle chvíli už je
to přes 80 % a i ty kilometry připravených sjezdovek jdou velmi rychle vzhůru, takže doufejme, že ta hlavní sezóna, která je teď
před námi, bude v pohodě.

Ondřej Topinka, moderátor 
Je to možná brzy hodnotit, ale je ještě šance dohnat ty ztráty způsobené teplým počasím uplynulých dnů nebo teď už jen
snižujete tu ztrátu, která už bude nesmazatelná po zbytek sezóny.

mluvčí 
Vánoce nebyly úplně optimální díky počasí, i když střediska byla připravená díky kvalitnímu technickému zasněžování a
kumulačním nádržím atd. bohužel to počasí bylo asi, tak, jak ho každý vnímá, k tomu se přidala ještě ta první polovina ledna,
takže není možné ty ztráty, které vznikly dohnat do konce sezóny. Určitě se možná trošku podaří v tom březnu počítáme
stoprocentně s únorem, že ty výkony budou alespoň takové jako v minulých letech, ale celkově to určitě moc dobré nebude,
ale nemá smysl asi úplně nad tím moc se dívat pozpátku, byť samozřejmě to nejsou jenom vlekaři. Je to o ubytovatelích,
stravovatelích všech těch dalších službách, které v horských střediscích dostáváme, takže ta situace samozřejmě velmi obtížná,
ale spíš se díváme do budoucna začátek února a začátek jarních prázdnin hlavní sezóna pro nás a doufáme, že už to poběží
standardně tak, aby ztráty na konci součtu mohly být co nejmenší.

Ondřej Topinka, moderátor 
V té reportáži zaznělo, že cestou je také omezení dalších budoucích investic, co to v praxi znamenat třeba pro příští zimní
sezónu?

mluvčí 
Tak.

Je to cesta. Není to myšleno jako rozvojová samozřejmě, ale spíš úniková po těch dvou letech covidu. Ta situace ekonomická
určitě není dobrá a ty úvěry leasingy splátky, které jsou a odkládaly, tak se bohužel budou muset odkládat ještě trošku dál.
Není možný a ani jsme si nemysleli, že během jednoho dvou let to bude celé zpět. Ty covidová léta, takže ta dluhová služba
samozřejmě bude snižovat ten apetit a ty možnosti dalšího rozvoje a investování, ale tak, jak jsme před touto sezónou zjistili, že
bylo investováno téměř třič čtvrttě miliardy korun do inovací, tak si nemyslím, že by to kleslo na nějakou úplnou nulu.
Samozřejmě to bude obtížné. Záleží to prosko má či nemá možnosti finanční, sníží to určitě možnost investic, ale ty se určitě
nezastaví.

Ondřej Topinka, moderátor 
Možná vás poprosím ještě odhad, jak dlouho v Česku obvykle trvá zimní sezóna a jak dlouho byste potřebovali, aby alespoň
letos vydržela.

mluvčí 
Jak jsem říkal, únor doufáme, že bude stoprocentní do poloviny března, to je vždycky velká paráda, protože jsou jarní
prázdniny a hlavní sezóna. Potom je klíčové pro nás teď v tuto chvíli, jak bude vypadat druhá polovina března, případně
začátek dubna do Velikonoc, protože to je období, které může být už bez zájmu o hory, ale jak se třeba loni ukázalo. Naopak v
té druhé polovině března a začátku dubna byla ta sezóna velmi dobrá, co se návštěvnosti týče, protože jednak tomu přály
podmínky, což je samozřejmě základ, aby sníh byl ten bude, protože technický sníh vydrží opravdu hodně, a když se k tomu
přidá nějaké sluníčko, tak ten závěr sezóny závěr března začátek dubna by mohlo být období, které trošku zlepší ten celkový
výsledek této sezóny. A my doufáme, že nás návštěvníci v tomhle podrží a na hory přijedou.

Říká Libor  knot , ředitel asociace  horských  středisek  České republiky. Já vám moc děkuju za váš čas. Hezký den.

Tak děkuju za pozvání. Na shledanou. Nejlépe na horách.

A my se teď podíváme na hory, ale na ty zahraniční příjemné odpoledne. Špatná střelba těch nejzkušenějších zapříčinila
nejhorší výsledek ženské biatlonové štafety v sezóně celkem 12 nepřesných střel od Markéty Davidové a Lucie Charvátové
odsunulo českou čtyřku až na desátou pozici. Vítězství slavili francouzsky.

Nejméně zkušená z českého biatlonového kvarteta Tereza Voborníková zachovala pevné nervy při střelbě neminula jediný terč
a udržela tým se ztrátou necelé půlminuty na vedoucí Francii. Na stejné osmé pozici pak předávala po jedné chyby na
střelnicissica Jislová druhá část závodu v antersilvě české štafetě ale nevyšla. Markéta Davidová se sice v pořadí nepropadla,
ale po třech omylech na každé střelecké položce prohloubila ztrátu na 2 minuty na nejlepší.

Markéta Davidová, 14. místo v závodě s hromadným startem 
Ne, no je to ale mrzí mě to, protože dneska to holky rozjely dobře a já jsem jim to pokazila, no.

mluvčí 
Finišmanka Lucie Charvátová celkem 6× dobíjela po poslední střelbě musela dokonce na 2 trestné okruhy a do cíle doběhla
desátá se ztrátou čtyř minut a 12 sekund na vítěznou štafetu Francie, která jasně vyhrála před Švédskem a Německem. Úvod
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mužské štafety v Anterselvě přinesl příjemný pohled pro českého biatlonového fanouška Michal Krčmář v části úvodního úseku
udával tempo, i když při druhé střelbě 2× dobíjel. Díky rychlé položce se udržel v kontaktu se špičkou a vytáhl český tým
dokonce na druhé místo Tomáš mitiska 2× chyboval na každé střelecké položce a při průměrném běhu se propadl na desáté
místo. Kvalitní běh Adama Václavíka posunul českou štafetu zase do elitní šestky. Jakub Štvrtecký pak dotáhl českou štafetu
právě na konečnou šestou pozici i čtvrtý štafetový závod sezóny vyhráli Norové.

Daniel jule opět po třech letech vyhrál kitzbhelu závod Světového poháru. Švýcarský lyžař tím dosáhl na své druhé vítězství v
této sezóně Světového poháru.

Nečekaně až ze čtrnácté pozice po prvním kole útočil v kitzbhelu aktuální lídr disciplíny Nor Hendrik christopherhen výtečným
výkonem ve druhém kole se posunul mezi elitu ale součet jeho dvou jízdků stačil jen na celkové páté místo. Výrazné zlepšení
ve druhém kole znamenalo zásadní posun i pro Daniela Jula. Ten se vyšvihl do čela z průběžného sedmého místa a stal se tak
prvním švýcarským lyžařem, který zvítězil na legendární sjezdovce ve slalomu 2×.

Vítězkou super g v italské cortiněa mezo se stala runhild mowkelová norská lyžařka teprve potřetí v kariéře vyhrála závod
Světového poháru a na stupních vítězů se objevila podruhé v této sezóně favorizovaná Američanka Mikaela Shiffrinová
skončila až.

Sedmá.

V lyžařská univerzálka runhild novinkeellová předváděla od začátku agresivní a poměrně neurovnanou jízdu ale sázka na riziko
se jí vyplatila norská závodnice využila méně výrazných výkonů hlavních favoritek shecfrinové breigonové či Gutové
behramiové a dojela si pro třetí titul ve Světovém poháru v kariéře. Z průběžné čtvrté pozice se Norka posunula do čela
průběžného super g 0,3 sekundy za vítězkou skončila Rakušanka cornelia hitterová třetí místo obsadila Italka Marta vasinová.

Běžkyně na lyžích Petra Nováková a Kateřina Janatová skončily na Světovém poháru v livigu páté ve sprintu dvojice volnou
technikou do finále české dvojice nepostoupila o 12 vteřin. Vítězství slavily Francouzky.

České lyžařky Petra Nováková s Kateřinou janaovou sice nezapojily do přímé bitvy o medailové pódium ale sváděly souboj o
čtvrtou příčku s německou dvojicí. Na své hlavní soupeřky nakonec české reprezentantky ztratily 12 sekund a v první ze tří
plánovaných sprintů dvojic žen v této sezóně obsadily páté místo-li. Vyhrály Švédky swanová a dfistová lepší z českých dvojic v
závodě mužů Luděk Schiller Michal Novák skončila desátá.

Rakušan Jones lampartter vyhrál první ze dvou dnešních závodů Světového poháru v severské kombinaci v německém klihallu.
Z české dvojice byl tím lepším pětatřicátý Tomáš Portyk.

Po včerejší běžecké části přesunuli pořadatelé skokanskou fázi závodu v Klingenthalu kvůli silnému větru. Dnešek z
průběžného vedení se propadl hluboko až na konečné osmé místo domácí Vincent Geiger v soutěži dominovali rakouští
sdruženáři ze třiaddvacáté. Pozice se o 22 příček posunul Franz Josef reerl jediný přemožitelem se mu stal jeho krajan
Johannes lampartter. Jedenadvacetiletý závodník předvedl nejdelší skok dne stočtyřice 1 m a v seriálu letos vyhrál podruhé.
Češtídr družináři Tomáš Portyk a Ondřej Pažout se seřadili na pětatřicáté a šestatřicáté pozici.

Trojones lampartter vyhrál v crangantallu i druhý dnešní závod, který se konal už v klasickém formátu. Lepším z českých
sdruženářů byl tentokrát čtyřiatřicátý Ondřej Pažout.Čeští junioři na evropském šampionátu v pozemním hokeji v Praze na
medaili nakonec nedosáhli v zápase o bronz nestačili na Polsko, se kterým už ve skupině prohráli 47 a teď v boji o medaile 25,
bohužel pro Čechy i odveta měla podobný průběh, když po polovině od utkání prohrávali 13 pod jediným střeleckým úspěchem
byl podepsán Adam Vaňkovi i následné 2/4 patřili soupeři zejména díky kpt. Robertu Pawlakovi, který svému týmu pomohl
dvěma góly. Za domácí korigoval výsledek Jan Trejbal Polsko tak vyhrálo 52 a ze šampionátu si odváží bronzové medaile.

My jsme s Polskem hráli už ve skupině, bohužel jsme nezačali dobře, protože jsme dostali asi v první čtvrtině 4 góly a v tomhle
zápase jsme taky, bohužel nezačali dobře dostali jsme 3 rychlý góly a pak už jsme vlastně celej zápas doháněli a bohužel jsme
s tím dnes udělat.

Reprezentační brankář Jiří Pavlenka inkasoval na úvod jarní části německé bundesligy 7 gólů při debaklu Brém v Kolíně
Rýnem 17 vysokým rozdílem prohrál překvapivě i druhý Freiburg. Wolsburgu podlehl 06 a s pronásledování vedoucího
Bayernu tak rychle sešlo.

Freiburg vstupoval do jarní fáze bundesligy jako hlavní vyzyvatel Bayernu Mnichov, na který ztrácel v tabulce 4 body. Bavorský
gigant navíc v pátek jen remizoval v Lipsku tým ze samého jihozápadu Německa toho však ani zdaleka nevyužil. Na půdě
Wolfsburgu prohrával ve třicáté sedmé minutě už 03, když se podruhé trefil dánský útočník vint domácí vlci přidali další 3
branky i ve druhém poločase. V bundeslize vyhráli popáté za sebou a minimálně na 1 den se posunuli na pohárovou šestou
příčku. Konečné skóre 60 pro Wolfsburg završil bývalý útočník Freiburgu wal Schmidt.

Ondřej Topinka, moderátor 
Sledujete zpravodajství České televize bylo 16 hodin dobré odpoledne chystaná změna programového prohlášení vlády se
bude týkat zejména energetiky a oblastí daní v otázkách Václava Moravce to řekl vicepremiér a ministr práce a sociálních věcí
Marian Jurečka ve své kapitole toho příliš měnit nechce z programového prohlášení by ale mohlo vypadnout plánované snížení
odvodů pro firmy o 2.

mluvčí 
%.

Další výpadek do příjmů státního rozpočtu v řádu už jednotek desítek miliard korun v tento okamžik prostě není možné úplně
dobře zvládnout, takže proto realisticky říkám pro příští rok 2 toto si nemyslím, že jsme schopni realizovat.
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Radim Fiala, předseda poslaneckého klubu /SPD/ 
Máme největší zdanění práce v Evropě nebo patří mezi největší zdanění a já si myslím, že by zaměstnavatelé i zaměstnanci byli
rádi, kdyby prostě ty 2 % šli dolů hlavně zaměstnavatelé.

Ondřej Topinka, moderátor 
Ukrajina obdržela vrtulník seík king z Velké Británie ostrovní stát se loni na podzim zavázal Kyjevu dodat 3 tyto stroje, které dřív
sloužily v královské flotile podle ministra obrany oleksije reznikova jde o velkou podporu pro ukrajinské námořnictvo. Jde o
první pilotované stroje, které od začátku ruské invaze britská armáda Kyjevu posílá.Sobotní slovenské referendum o ústavních
změnách pro předčasné parlamentní volby je kvůli nízké účasti neplatné. Hlasovat přišlo jen 27 % oprávněných voličů. Potřeba
jich ale byla víc než polovina lidé měli rozhodnout o tom, zda budou předčasné volby moci

Dopolední Radiožurnál
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Radiožurnál , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu:
0 , Pořad: Dopolední Radiožurnál 11:00 , AVE: 6 181 500,00 Kč , Země: Česko , GRP: 3,18
Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

Kateřina Causidisová, moderátorka 
Kvůli šíření ptačí chřipky čeká Česko výpadek vajec. Česká delegace pojede v únoru do osa znovu jednat o nákupu nových
stíhaček. Tenistky Krejčíková se Siniakovou postoupily na Australian Open do osmifinále čtyřhry silnice 14 je neprůjezdná na
trase Mladé Buky Rudník a bude zataženo občas sněžení na horách trvalejší teploty do dvou stupňů.

Česko se bude potýkat s dočasným nedostatkem vajec může za to šíření ptačí chřipky kvůli ní museli velcí i menší farmáři
utratit celé chovy drůbeže jenom od začátku roku odhalila státní veterinární správa 10 ohnisek nákazy Gabriela Dlouhá z
drůbežářské unie vysílání Českého rozhlasu plus řekla, že velkochov nosnic na Plzeňsku, který představuje asi pětinu
tuzemské produkce vajec by mohl být obnoven po Velikonocích.

mluvčí 
Výpadek tuzemské produkce je citelný a teď budeme opravdu záležet, jak rychle ten chov na Plzeňsku bude obnoven a
obnoven bude prostě někdy od Velikonoc a dále bude opravdu záležet jaké vlastně stáří kuřic ten podnik má.

Kateřina Causidisová, moderátorka 
Na začátku února odjede česká delegace do USA znovu vyjednávat o nákupu letounů f 35 pro českou armádu za 4 roky Česku
končí pronájem švédských nadzvukových gripenů nejpozději v říjnu proto ministerstvo obrany musí předložit vládě finální návrh
na nákup amerických stíhaček. Podle šéfky vyjednavačů Blanky Cupákové při osobní schůzce projednají třeba splátkový
kalendář tendru o konkrétní ceně ale zatím není jasno.

mluvčí 
Nepracujeme nepracujeme skutečně nepracujeme s žádnou konkrétní cenou určitá část týmu jede do Spojených států v
termínu šestého až 10. února a jedeme tam projednávat otázku tvorby platebního kalendáře to znamená, aby byl výhodný i pro
naši stranu budeme řešit otázku inflace a budeme řešit také například možnou fixaci Kurz.

Kateřina Causidisová, moderátorka 
Úřady v Tibetu ukončily pátrání po dalších obětech úterní laviny. Při ní přišlo o život nejméně 28 lidí. Podle britské BBC se
záchranářům podařilo najít 53 živých lavina v úterý večer zasypala auta u dálničního tunelu v nadmořské výšce 3040 m u
města v čínské tibetské autonomní provincii mnozí lidé, které lavina zasáhla, cestovali domů na oslavu lunárního nového roku.
V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů. V ranním interview. Radiožurnálu to řekl ředitel asociace  horských  středisek
Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou můžou zasněžovat sjezdovky uměle dnes ráno navíc napadl
přírodní sníh. Letošní sezónu by mohly vylepšit blížící se jarní prázdniny, říká knot.

mluvčí 
Nemá smysl se otáčet do minulosti hlavní sezóna většinou začíná od 1. února dál jarními prázdninami, takže my doufáme, že se
to během teď několika málo dní podaří dát do kondice. Všechna ta střediska tak, aby byla plně připravená.

Nejlepší deblistky světa české tenistky Barbora Krejčíková s Kateřinou Siniakovou postoupily do osmifinále Australian Open ve
druhém kole úvodního grandslamu sezóny vyřadily Česko americký pár Linda fruhviirttová Alison risková a Mar biatlonisty
čekají na Světovém poháru v italské Anterselvě stíhací závody do toho mužského vyběhne Michal Krčmář jako osmnáctý se
ztrátou čtrnáctisekund na elitní desítku český reprezentant má tento plán.

Rychle běžet dobře střílet dělám si trošku srandu je to určitě otevřený a já se budu snažit asi trošičku šetřit tempo zkusit se s
někým vyvézt najít si nějakýho dobrýho tempaře kolem sebe a samozřejmě věřím, že na střelnici se budu cítit o něco víc
komfortněji.

Muži odstartují v 15 hodin už ve 13 hodin začne stíhací závod žen, před kterým má z českých biatlonistek nejlepší výchozí pozici
šestnáctá Markéta Davidová na Radiožurnálu sport nabídneme přímé přenosy na Radiožurnálu budeme informovat v
aktuálních vstupech.

Dobrý den, jak jste slyšeli čeká nás občas sněžení na horách bude sněžit víc, no někdo se možná teď mnohem víc raduje my
vyrazíme logicky samozřejmě ve vysílání víkendového Radiožurnálu na hory znovu se tam totiž otevírají sjezdovky, tak s
reportérkami zamíříme do Krkonoš, ale taky na Šumavu pojďte s námi.

Patricie Strouhalová, moderátorka 
Na horách se znovu otevírají sjezdovky provozovatelé mohli v posledních dnech díky nočním mrazům zase začít zasněžovat a

© 2023 NEWTON Media | www.newtonmedia.eu 9 / 27

http://www.newtonmedia.eu/


dnes přibude i přírodní sníh v Jánských Lázních v Krkonoších je naše reportérka Kateřina Kohoutová, která nám teď řekne, jak
to tam vypadá dobrý den.

mluvčí 
Pěkné dopoledne. Tak já sem u dolní stanice lanovky na Černou Horu všechny kabinky jsou tady uvnitř, protože dráha se kvůli
silnému větru od rána ještě nerozjela aktuálně jsou tu 3 stupně pod nulou hustě sněží fouká a je také velká mlha lyžaři, kteří
ráno přijeli, tak se otočili a odjeli, do níž položených nebo jiných středisek, kde nyní tak silný vítr, jako například do Pece pod
Sněžkou nebo do Mladých Buků provozovatelé areálů díky zasněžování tady upravili připravili a chtěli znovu otevřít sjezdovky
zalomená a černohorska ale právě kvůli tomu větru jsou tyto sjezdovky zatím bez lyžařů na srazích je teď aktuálně od 30 do 60
cm sněhu přes noc připadlo asi 5 cm nového a nadále sněží děla, která tu tady vidím kolem sebe, když se se rozdnu tak jedou
naplno, aby pokud jsou vhodné podmínky se podařilo vytvořit co nejvíce toho technického sněhu podobná situace je také
například ve Špindlerově Mlýně tam je mimo provoz lanovka stoh ve Svatém Petru i lanovka ve Svatém Petru jezdí pouze
lanovka a Hromovka a podle Adama Svačiny ze skiareálu, se kterým jsem před chvílí mluvila se vítr pomalu uklidňuje a snad by
se za chvíli tedy díky tomu mohla rozjet lanovka na Medvědín.

Patricie Strouhalová, moderátorka 
Jinak Horská služba Krkonoše na svém webu také uvádí a varuje před silným větrem na hřebenech hor kvůli silnému větru a
sněžení nedoporučuje hřebenové túry teď půjdeme na Šumavu, konkrétně do zimního střediska Špičák tam je reportérka Jitka
Englová jaké vy pro nás máte zprávy dobrý den.

mluvčí 
Dobrý den tak tady se lyžuje na spodní šance je to rodinná sjezdovka zhruba 600 m dlouhá a je to také sjezdovka, která tady
byla v provozu nejdéle ze všech, konkrétně do minulé soboty v týdnu tady na Železnorudsku byly v areálu i všechny mimo
provoz a po sněhu tady nebylo ani památky, což tedy dnes zní téměř neuvěřitelně po té sedmidenní přestávce a intenzivním
zasněžování se tedy alespoň spodní šance dnes jsem přivítala první lyžaře a ti opravdu přijeli u vleku je velká nebo je fronta a
bylo to vidět i na parkovišti areálu, které je téměř plné tady v areálu na Špičáku chtějí během příštího týdne zprovoznit ještě
další sjezdovku. Dlužno dodat, že jim a nejen jim samozřejmě tady všem tady po dlouhé době pomáhá i počasí, protože právě
tady velice hustě sněží je tady -5 stupňů a samozřejmě se to projevilo i na silnici takže, kdo se sem někdo chystá tak velice
opatrně, jinak dnes se také malá samotách v Železné Rudě a vlek na alpa louce a i tam je spousty lidí, i když je tam k dispozici
zatím jenom část sjezdovky.

Patricie Strouhalová, moderátorka 
Tak děkujeme, kde má dnes a v těch dalších hodinách hodně sněžit to se také dozvíte z vysílání víkendového Radiožurnálu.

No, kdo nesledoval předpověď počasí, tak toho dnes ráno asi pravděpodobně dost zaskočil ten čerstvě napadaný sníh
obzvlášť na horách melilo vydatně. Právě na některých místech meteorologové pozorují i víc než 25 čísel nového napadeného
sněhu, jak dlouho může takové počasí vydržet taky to řekneme ve vysílání víkendového Radiožurnálu.

Češi se po několika týdnech dočkali sněhu. Přes noc chumelilo skoro ve všech regionech a řidičům nový sníh zkomplikoval. Na
několika místech dopravu, jak ostatně víte, z našeho dopravního vysílání Zelené vlny naopak třeba provozovatelé horských
středisek to vítají vydrží na českých horách sníh do jarních prázdnin, tak to už se budeme ptát Pavla Borovičky. Zdravíme do
Českého hydrometeorologického ústavu, dobrý den.

mluvčí 
Dobrý den, tady je Stanislav Racko. To je jenom výměna, ale nevadí jako, zdravím vás. Pavel Borovička žije ještě a já taky to je
výborně, takže první otázka zní.

První otázka zní, kde napadlo nejvíc sněhu.

Tak to na většině území sněžilo mimo nižších poloh západních a severozápadních Čech napadlo od jednoho většinou do 10 cm
sněhu na horách. To bylo, místy i více nejvíc čerstvého sněhu hlasy rejviz 30 cm Lysá hora v Beskydech 25 cm, ale tam je
celková pokrývka už 80 cm, takže mluvil jsem dosud většinou o novém sněhu za posledních 24 hodin.

Patricie Strouhalová, moderátorka 
No a teď ty podmínky na horách, jaké jsou, měli by si třeba někde na sjezdovce lyžaři přibalit třeba i opalovací krém, že bude
hezky bude s slun se.

mluvčí 
Té oblačnosti bude v nejbližších dnech hodně, ale počítáme s tím, že zítra a a v dalších dnech občas se protrhává, bude
protrhávat. Zítra ještě ani, tak ne, to znamená v neděli, to by mělo být většinou zataženo, ale od pondělka se budou ojedinělá
místa, kde se trošku oblačnost protrhne, nevím, jestli na opalovací krémy, ale v každém případě nemusí být úplně zataženo
teplotně bysme se neměli moc změnit. To znamená, že budou jaksi aktuálně na současnou roční dobu přiměřené, to znamená,
že většinou pod nulou od minus dvou někde do minus osmi stupňů přes den kolem nuly. No, a to sněhu bude sice přibývat
ještě zítra, ale už méně čekáme další sněžení od jihovýchodu, ale většinou už by to mělo být jenom do pěti centimetrů.

Patricie Strouhalová, moderátorka 
A ten zbytek týdne, protože v únoru začínají potom dětem jarní prázdniny, tak, jestli bude sice méně, ale bude pořád sněžit.
Bude pořád taková teplota příjemná proto lyžování, jestli sníh prostě do těch prázdnin jim vydrží.

mluvčí 
Předpokládáme, že nějaké velké teplotní změny nebudou vzhledem předpokládáme předpokládámdanému vývoji teplotních
poměrů ve střední Evropě, bude sníh na horách přibývat, protože budou i srážky, takže většinou v polohách nad 600, 700 m
bude sníh přibývat, takže v každém případě můžeme očekávat. Stručně řečeno, že v únoru bude víc sněhu na horách než v
lednu.
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Patricie Strouhalová, moderátorka 
Kvůli silnému větru a sněžení Horská služba také dnes odrazuje návštěvníky Krkonoš od hřebenových túr. Měli by lidé omezit
výlety jinde na horách. Třeba tam, kde nejvíc sněžilo dneska.

mluvčí 
No v každém případě všude na horách nejhorší je to pochopitelně v těch vyšších polohách tam ty nárazy větru přesahují
ojedinělý 50 km/h, ale pro ty horské polohy to není nic takového zvláštního. Teď je taková situace, že to není zrovna na nějaké
výlety a mimo Krkonoš ještě rozhodně i v Krušných horách nebo na Šumavě, tak tam by bylo lepší zůstat někde u krbu.

Tak děkujeme. Stanislav Rak z Českého hydrometeorologického ústavu teď s námi ve vysílání. Mějte se hezky, na shledanou.
Hezkou.

Službu. Na shledanou.

Samozřejmě, jak silničáři, tak i naše dopravní zpravodajství Zelené vlny doporučuje a samozřejmě logicky i prosí a spíš jenom
opatrnost na silnicích dojeďte šťastně tam kam plánujete.Jestli jedete na hory, užijete si sníh a sněžení. Horská služba v
Krkonoších varuje také před silným větrem. Podrobnosti uslyšíte v našich dalších zprávách dobrý den.

Kateřina Causidisová, moderátorka 
Necelá polovina Čechů nedůvěřuje vládě Petra Fialy z ODS, vyplývá to z průzkumu agentury Median pro Radiožurnál mezi
šestnáctým a 18. lednem se ho zúčastnilo přes 1000 responddentů pro vyslovení nedůvěry byli převážně lidé starší 45 let se
středoškolským vzděláním bez maturity celkem 44 % dotazovaných by si naopak pád kabinetu nepřálo Francouzi dnes budou
demonstrovat proti plánované důchodové reformě, nově by měli do důchodu odcházet ve 64 letech to je o 2 roky později než
teď nadcházející protesty zaštiťuje levicová strana nepoddajná Francie bývalého prezidentského kandidáta Jeana lica mela se
Krkonoších ode dneška platí mírné lavinové nebezpečí z pětibodové stupnice je riziko na druhém stupni podle webu Horské
služby Krkonoše bude lavinové nebezpečí mírně zvýšené i zítra kvůli silnému větru a sněžení Horská služba lidem
nedoporučuje hřebenové túry silný vítr taky zastavil lanovku na Sněžku a hasiči v Dobřenicích na Hradecku budou dnes
likvidovat chov kachen ve společnosti Perena kvůli prokázanému ohnisku ptačí chřipky utratí do večera všech 23 000 zvířat v
souvislosti s nákazou vyhlásila státní veterinární správa v oblasti další mimořádná opatření.

mluvčí 
Rakouský.

Kateřina Causidisová, moderátorka 
Skokan na lyžích Stefan Kraft vyhrál druhý závod Světového poháru v japonském Sapporu druhý skončil norhalvor egner
granerut páteční vítěz domácí závodník riojukobajaši získal bronz českým reprezentantům se nedařilo ani Roman Koudelka ani
Radek Riedl nepostoupili nepostoupili z z z kvalifikace lepší z českého dua Koudelka obsadil třiapadesátou příčku.

Ranní vysílání
TV , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: CNN Prima News , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Sledovanost pořadu: 0 ,
Pořad: Ranní vysílání 09:00 , Země: Česko
Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

mluvčí 
V 9.

Soňa Porupková, moderátorka 
Hodin vám přeji krásné sobotní ráno a.

mluvčí 
Nabízím další přehled zpráv.

Soňa Porupková, moderátorka 
Týden do voleb co vše mají za sebou prezidentští kandidáti gen. Pavla dojalo plné náměstí v Brně Babiš musel čelit i odpůrcům
Česko zasypal sníh hustě sněžit bude celý den komplikace v dopravě i radost na sjezdovkách přidáme podrobnosti rozhodující
moment války Moskva chystá ofenzívu. Spojenci Ukrajiny ale zatím odmítli poslat tanky Leo. Kandidáti na prezidenta vyrážejí do
krajů, kde se s nimi chtějí potkat tisíce lidí. Emoce jiskří v obou táborech. Gen. Petr Pavel se snad poprvé dojal, když ho během
pátku přivítaly tisíce podporovatelů v Ostravě a pak v Brně. A tady je předvolební den Petra Pavla očima našich reportérů.

mluvčí 
Zajímaly názory na právě krizi na Ukrajině způsob řešení krize dopady na ně, protože mnoho surovin, se kterými tady tady
pracují a vlastně jsou zdrojem jejich práce, tak pochází z Ruska a zatím výjimka na dodávky suroviny z Ruska platí ještě 2 roky
a oni mají logicky obavu o tom, co bude dál.

Pavlova návštěva vítkovických železáren byla posledním bodem v programu dvoudenní návštěvy Moravskoslezského kraje.
Odtud se Petr Pavel vydal rovnou do Brna.

Tam ho čekalo setkání se stovkami příznivců na náměstí před Janáčkovým divadlem. Opět ho doprovodili neúspěšní. Kandidáti
s prvního kola Danuše Nerudová a Pavel Fišer, tentokrát se k nim připojili i herci Bolek a Vladimír Polívkovi nebo třeba Ondřej
Vetchý.

Mám pocit, že tady dneska píšeme.
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Ale pravdou je, že tyto volby nebudou jenom o tom, kdo usedne po Miloši Zemanovi na hrad. Teda vlastně spíš do Lán v
poslední době, a ale bude to o tom, jaký vůbec styl života si do budoucna vybereme.

A bylo to snad poprvé, co Petr Pavel při skandování davu v Brně neudržel emoce a dojal se.

Na mé poměry jsem byl naměkko. Ano.

Šimon Pilek a Jan Hošek, CNN Prima News.

Soňa Porupková, moderátorka 
A taky druhý prezidentský kandidát Andrej Babiš vyrazil přesvědčovat voliče přímo do krajů. Zamířil, například do Liberce a
Jablonce a mezi skupinami příznivců a odpůrců to hodně vřelo.

mluvčí 
Podpisy fotografování i skandování, jak příznivců, tak odpůrců předvolební den Andreje Babiše odstartoval u hlavního nádraží
v Liberci.

Rozhodně Babiše za prezidenta nechcememe.

Bych tady chtěl prezidenta, kterej nerozděluje společnost.

I druhá strana měla své argumenty.

Gen. Pinochet tisíce mrtvých si generál sims Stalin miliony mrtvých nevěřím generály.

Naši voliči nechodí protestovat na mítinky pětikoalice. Je pan Pavel, takže nejsou agresivní. Nevrhají se na auta, jak včera v.

Benešově.

Libor Tampier, redaktor 
Na Andreje Babiše v centru Liberce čekali jeho příznivci, ale také jeho odpůrci. Rozdělili se na obě strany tramvajové trati.

mluvčí 
Někteří se ale setkali tváří v tvář.

Víte, že tohle to je, ukazuje vaše inteligenci. Samozřejmě já jsem, já mám smysl pro HU.

Karel Zídka, redaktor 
Při příchodu Andreje Babiše nastalo hotové pozdvižení. Dav museli z kolejí odklánět policisté.

mluvčí 
Já jsem poprvé na jeho výjezdu poprvé to vidím a slyším takhle na vlastní oči a už si není to nic příjemnýho.

Chci vidět pana Babiše naživo, když si myslím, že pan generál se bude chtít za válčit, že jo.

Libor Tampier Jan Krejsa a Karel Zídka, CNN Prima News.

Soňa Porupková, moderátorka 
Jak jsme viděli program mají oba kandidáti před druhým kolem voleb nabitý, kam Andrej Babiš a Petr Pavel jeli přesvědčovat
voliče a kam nakonec nedorazili. To už nám řekne a názorně ukáže kolegyně Adéla Jelínková. Děkuji začněme nejdříve
pondělkem u obou zmíněných tedy Petra pavlahy Andreje Babiše. Pondělí byl spíše takovým strategickým dnem. Oba dva totiž
trávili svůj den ve svých kancelářích se svým týmem Petru Pavlovi tam ale ještě tam s Petrem Pavlem byla ještě Danuše
Nerudová, která vlastně i s ním vykomunikovala, jakým způsobem bude do příštích dnů vypadat ta podpora z její strany. Úterý
už začalo býti lehce nabitějším dnem pro Petra Pavla to znamenalo, že v Praze měl nejprve avizovanou tiskovou konferenci
právě se zmíněnou Danuší Nerudovou. Následně ještě točil klip s Pavlem Fischerem v rámci právě té předvolební ještě
kampaně, no a následně se vydal do bašty Andreje Babiše do Ústí nad Labem, aby ještě přesvědčil některé voliče, aby
nakonec ten hlas dali jemu a ne tedy Andreje babišeovi. Úterý bylo pro Andreje Babiše i pro nás média lehce chaotické v
dopoledních hodinách měl Andrej Babiš v Praze navštívit pražské Jezulátko, rektor kostela, ale nakonec řekl, že nebude Andrej
Babiš využívat Jezulátko pro svou kampaň. Nakonec chtěl tedy Andrej Babiš zavítat na korunovační klenoty na Pražském
hradě, následně, ale na svém Twitteru oznámil, že nikam nepůjde, protože je všude kampaň antibabiš o hodinu později ale
média zjistily, že Andrej Babiš stojí ve frontě právě na korunovační klenoty a nakonec tedy ale dorazil i ve večerních hodinách
na pražské Jezulátko. Ve středu měli oba pánové jednu společnou aktivitu, a to byla online debata, které se tedy zúčastnili oba
dva ta měla zhruba 20 minut. Následně už ale zase měli každý svůj program pro Petra Pavla to znamenalo další poradu se
svým týmem do budoucích dnů, protože následně jel do Ostravy i do Brna, tak jak avizoval a i tak nakonec udělal i v Brně a v
Ostravě už jsme mohli vidět v předchozí reportáži, že ho přivítala poměrně masivní skupina. Jeho podporovatelů pro Andreje
Babiše byla středa taková, že slíbil, že pojede na masaryčku pražskou potkat se s lidmi a pobavit se tam ale nakonec nedorazil
a ve středu byla také mimořádná schůze sněmovny k vyvolání nedůvěře vlády, kterou iniciovalo hnutí ANO. Ani tam ale
nakonec Andrej Babiš nedorazil ve čtvrtek a v pátek se měl vydat do Benešova po debatě do debaty dorazil do Benešova
nakonec také a v pátek měl být v Liberci a v Jablonci, jak jsme mohli v předchozí reportáži vidět, tak nakonec tam dorazil a
provázelo to plnomocí.

mluvčí 
Bitva o hrad je ve finále, kdo ovládne závěrečný televizní. Kdo z nich obstojí v debatě před publikem, který z kandidátů svými
argumenty přesvědčí nerozhodnuté voliče u obrazovek. Jen pár hodin před volbami sledujte super duel bitva o hrad ve středu
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ve 20 15 na Primě a CNN Prima News.

Soňa Porupková, moderátorka 
Na Radotínském mostě se brzy ráno stala smrtelná dopravní nehoda na Pražském okruhu se ve směru na dálnici D1 srazila
dodávka s náklaďákem. Na místě zasahovala posádka záchranářů lékař a taky koroner spolujezdec jednoho z vozů utrpěl velmi
vážná zranění, kterým na místě podlehl. Provoz v daném směru byl uzavřený teď už je plně obnoven.

mluvčí 
Nehoda dodávky a kamionu na Radotínském mostě zastavila dopravu dnes krátce před pátou hodinou ranní, když jsme přijel
nahned jsme museli zahájit i iproštění jedné osoby z toho poškozeného dodávkového vozu. Další 2 osoby již byly mimo ta
vozidla a byla v péči zdravotnické záchranné služby, spolupracoval s námi i Policie České republiky. Musel být zastaven provoz
v obou směrech zhruba po 10 minutách byla tedy 1 osoba vyproštěna a předala předána zdravotníkům. My jsme postupně
odklízeli ty následky té nehody komplikovalo to silné sněžení, musela nám pomáhat i Technická správa komunikací a krátce po
šesté hodině se podařilo zprovoznit částečně provoz na Radotínském mostě. K dopravní nehodě u Radotínského mostu
vyrazila posádka záchranářů lékař, a poté bohužel také koroner devětačtyřicetiletý muž, který byl ve vozidle zaklíněný, utrpěl na
mnohačetná poranění a záchranáři mu už nedokázali pomoci a na místě zemřel. Řidič ve věku 44 let utrpěl naštěstí pouze
drobné oděrky a po prvotním ošetření záchranáři preventivně převezli do motolské nemocnice k dalšímu vyšetření. Podle
prvotních informací řidič dodávky pravděpodobně nepřizpůsobil jízdu stavu a povaze vozovky a zezadu narazil do kamionu.
Nehodu v tuto chvíli prověřují kriminalisté z oddělení dopravních nehod.

Soňa Porupková, moderátorka 
A další detaily k ranní dopravě přidáme teď s mluvčím Ředitelství silnic a dálnic Janem Rýdlem, vítejte ve vysílání.

mluvčí 
Dobrý den.

Tak nám, prosím, řekněte, jak jsou aktuálně silnice sjízdné, kde působí sněžení největší komplikace?

Nejdůležitější informace pro celou republiku je ta, že silnice i dálnice jsou průjezdné, místy s opatrností. Máme venku veškerou
techniku nebo prakticky veškerou techniku, to znamená, místy může ta technika, jak se stará o silnice dálnice, tak trošku
zpomalovat provoz, ale tady poprosím o trpělivost. Pojďme, konkrétně sníh aktuálně máme dost na Šumavě v okolí Plzně
Havlíčkova Brodu a docela hodně hodně sněží na Jeseníku plus Ostravsko trochu potíže, respektive pomalejší provoz. Jsme
měli na dálnici D7 té Chomutovska, tam navíc jsme měli před 20 minutami hlášený detekovaný protisměr jízdu protisměru, ale
se nakonec nepotvrdilo. Potom máme troškutíž na de jedničce mezi Brnem a Kroměříží. Tam byly zbytky sněhu, respektive jsou
je tam pomalejší provoz tam poprosím o opatrnost, ale i tam máme sypače a potom je na výjezdu z Prahy a na dojezdu do
Prahy, kde jednička u Mirošovic, také pomalejší. Nicméně tady se projevuje víkendový sobotní odjezd na víkend a zároveň ten
dopravní proud tam zpomalují, říkám to otevřeně naše sypače, které jedou, tak tak šedesátkou to je optimální. Při té zimní
údržbě, takže tady poprosím trpělivost, pokud jde o nehody, tak nic zásadního se v republice neděje, máme 2 nehody na
hradecké dálnici, jde 11 kolem kilometrů 71 73 a na jedničce jsou také 2, ale to jsou obou případech vozidla, která jsou v tuto
chvíli mimo vozovku. To znamená nebrání provozu a my je až pomine ranní dopravní Špička a vyprostíme, jinak všem řidičům,
kteří se budou vydávat na cesty, tak doporučím, pokud by měli trošku obavu, tak samozřejmě použít navigaci, ale hlavně
volejte naši bezplatnou asistenční infolinku 800 280 281 a můžete konzultovat svou zamýšlenou trasu, jestli tam není nějaký
potíž. Bouračka sníh nebo něco podobného. Jinak, kdo by měl starost, jak moc pracujeme, tak od minulého týdne máme v
provozu už veřejný portál s přehledem zimní údržby. Jsou tam vidět naše sypače, a dokonce je tam graficky barevně označeno,
jak, která silnice je dlouho po zimním ošetření, takže myslím si, že těch informací je dostatek a teď je na řidičích, aby jezdili
opatrně.

Soňa Porupková, moderátorka 
A my vám děkujeme za přehled tolik Jan Rýdl, mluvčí Ředitelství silnic a dálnic hezkou sobotu.

mluvčí 
Šťastné kilometry hezký.

Víkend.

Soňa Porupková, moderátorka 
A my pojďme dál, protože, jak jsme slyšeli, zatím tedy sníh na silnicích nepůsobí, tak velké komplikace doufejme, že to tak
vydrží, ale hlavně radost mají teď skiareály. Podmínky pro lyžování se totiž konečně zlepšily a my jsme teď ve spojení i s
Liborem  knotem , prezidentem asociace  horských  středisek . Dobrý den. Přeji i vám.Dobré ráno všem, jak tedy aktuálně
vypadá situace v lyžařských podaří se obnovit provoz ve všech centrech.

mluvčí 
Tak jak v reportáži zaznělo zhruba od středy minulého týdne přišly mrazivé dny konečně po asi třech týdnech a všechny areály
začaly technicky zasněžovat, takže se nejenom vylepšuje kondice těch sjezdovek, které byly v provozu. Ale dávají se postupně
dohromady i ta střediska, která dočasně ten provoz musela přerušit, takže ve středu to bylo Satezana.Začala relativně nadějně,
protože ta první polovina prosince byla bohatá, jak na sníh, tak se dalo zasněžovat. Na Vánoce bylo všechno připraveno,
bohužel pak přišla ta obleva, která způsobila, že i když lidé na horách mezi vánočními svátky byli bylo všude, dá se říci, plno,
tak těch služeb moc nevyužívali díky počasí. To byla první ztráta a pak samozřejmě těch prvních 14 dní 3 týdny v lednu, které
sice nejsou úplně hlavní sezóna, ale přesto způsobí samozřejmě velké propady a obávám se, že by musel být úplně skvělý
březen, protože s únorem doufejme, můžeme počítat, aby se ty ztráty daly snížit. Ale podle mého se nemůžou dohnat.

Soňa Porupková, moderátorka 
Taky na začátku zimní sezóny většina chystáte se tuto zimuzvyšovatceny, anebo pomohlo především zastropování cen energií
a zdražovat, tedy už dále nebudete.
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mluvčí 
Tak my, jak jsme spočítali před sezónou, to navýšení u těch největších areálů je zhruba 10-15 %, to platí naopak, pokud nebyly
v provozu všechny třeba sjezdové tratě, tak docházelo ke snižování a k nějakým dočasným akcím, které snižovaly ty ceny.
Nemyslím si, že by se do nich mělo sahat, protože jsou většinou dané celou sezónu, takže my se těšíme na ten únor, který
začne v podstatě relativně brzo a do té doby by měla fungovat drtivá většina sjezdovek a s jarními prázdninami by se mělo to ta
možnost vyžití na horách být na čerstvém vzduchu. Vrátit zase k normálu a musíme, tedy s optimismem hledět do dalších
měsíců.

Libor  knot  prezident asociace  horských  středisek  i vám děkuji za komentář a hezkou sobotu.

Děkuji na shledanou.

Soňa Porupková, moderátorka 
Tanky leopards 2 zatím na Ukrajinu nepojedou Německo stále nedalo souhlas s jejich poskytnutím ukrajinským silám přesto se
ale západní včerejším jednání shodly na další podpoře země. Podle amerického ministra obrany Lloyda Austina je teď válka na
Ukrajině v rozhodující fázi a je nutné v podpoře vytrvat.

mluvčí 
Okna budovy na východě Ukrajiny vyletěla z rámu nejméně 1 člověk zahynul poté co ruské rakety zasáhly školku, školu a
zdravotní kliniku v Kramatorsku. Ve stejné oblasti, kde Moskvou dosazení vůdci tvrdí, že ovládly další ukrajinskou obec. Ruské
síly se chystají vstoupit do nové fáze své války od letošního jara. Ukrajinský prezident varuje, že jde o čas.

Teror nepřipouští žádnou debatu ten teror, který pálí město za městem.

Pentagon nově oznámil další balíček bezpečnostní pomoci pro Kyjev ve výši dvou a půl miliardy dolarů. Volodymyr Zelenskyj na
Twitteru poděkoval prezidentu Bidenovi a vyzval další spojence, aby se také zapojili.

Tomáš Vzorek, redaktor 
Čas zůstává ruskou zbraní musíme zrychlit z času se musí stát naše společná zbraň stejně jako je zbraní protivzdušná obrana
a dělostřelectvo obrněná vozidla a tanky.

mluvčí 
Během pátečního jednání obraně Ukrajiny v Německu slíbily Spojené státy podporovat Ukrajinu tak dlouho, dokud to bude
nutné.

Jiří Vostatek, redaktor 
Toto je kritický moment. Rusko přeskupuje síly verbuje a snaží se znovu přezbrojit. Toto není chvíle, kdy by se mělo zpomalit.
Je to chvíle, kdy je třeba prohloubit úsilí ukrajinský lid nás sleduje Kreml nás sleduje a sledují nás dějiny.

mluvčí 
Hezké dopoledne u předpovědi počasí Česko zasypává sníh od východu ale postupně ustává nejkomplikovanější situace je
právě na severovýchodě České republiky pojďme se na to podívat blíž vidíme, že v Doksanech ještě dnes ráno sníh moc
neležel sníh se tam dostává až teď aktuálně právě to sněžení se blíží od východu naopak třeba ve Vítkově tam vidíme, že
sněhová pokrývka leží všude radarové snímky ukazují, že právě od východu sněžení postupně ustává přesouvá se dále na
západ, no ale díky návětří tak na horách na severu tam bude ještě v dalších hodinách právě význačně sněžit sněžení je i
vydatné no a co se týká aktuální sněhové pokrývky tak každé ráno v 7 hodin se měří výška sněhové pokrývky nejvíce sněhu
leží na Lysé hoře 80 cm a tam za poslední 24 hodin nebo přesněji za poslední noc, tak tam spadlo právě kolem 25 cm, co se
týká právě toho severovýchodu našeho území tak na Jesenicku. Tam máme zrovna kolegy, kteří se chystají na závody a
vidíme, že právě těch 26 cm se tam odklízí sněžení bylo poměrně intenzivní nad ránem nejvíce sněhu očekáváme právě na
návětří našich severních hor tam může spadnout ještě do dnešní půlnoci právě v celkovém úhrnu i přes 30 cm prachového
sněhu během zítřejšího dne potom čekáme občasné sněžení od jihovýchodu, ale už by to nemělo být tak intenzivní sníh bude
teda vítr bude už odpoledne slábnout, takže to návětří už nebude tolik fungovat no a co se týká počasí tak nad Českou
republikou bude většinou zataženo a maximální teploty kolem nuly tedy -2 až +2 °C, no a potom odpoledne se bude na
východě protrhávat oblačnost to počasí vše hezký den.

Soňa Porupková, moderátorka 
Dnes obzvláště jezděte kvůli sněhu opatrně předpověď počasí vám opět přineseme v dalších zprávách v 10 hodin do té doby
můžete sledovat pořad Prima svět tak hezké sobotní ráno.

mluvčí 
Krásný den náš svět se zase roztáčí.

Nechte všechny starosti doma a vydejte se s námi na cesty.

Zima už tady udeřila naplno i proto vás dnes tedy, kromě jiného vezmeme za teplem.

Je totiž čas zažít pořádné dobrodružství hurá do světa Prima svět premiéra každou neděli dopoledne na CNN Prima News. Pod
štítem Charkova to je knižní svědectví reportérky Darji stomatové a kameramana Jána schürgera, které přináší autentickou
výpověď o situaci v obléhaném ukrajinském městě i příběhy o odvaze naději a odhodlání místních lidí dostaňte se přímo do
děje díky QR kódům a prožijte naživo reportáže CNN Prima News z Ukrajiny kniha pod štítem Charkova je právě v prodeji u
vybraných knihkupců nebo jako ibuk.

Josef Kluge, moderátor 
Dobrý den a vítejte i tentokrát se společně vypravíme na několik velmi zajímavých míst této fascinující planety jsem rád, že se
díváte začíná Prima svět. Jsou tvrdé a nepohodlné, aby se ve špičkách dalo tančit musí si je baletky před prvním nazutím
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upravit přitom tyhle boty nepřežijí ani jedno představení.Přesun bude trvat několik let a stát bude desítky miliard dolarů nové
indonéské hlavní město vyroste v džungli na ostrově Borneo. Jeho odpůrci už teď mluví o ekologické katastrofě.Ukrývala
ohromné bohatství výměnou za to si ale brala lidské životy Hora nad bolivijským potosí zásobovala stříbrem celý svět ve
zdejších dolech je ale rušno i po několika staletích.

mluvčí 
V bílém plášti se šroubovákem v ruce tak mohli obyvatelé Madridu 50 let vyjet Antonia rivase. Jediného lékaře, který uměl
vyléčit hračky všeho druhu po půl století ale svou nemocnici hraček poslední den roku 2022 zavřel nenašel totiž nikoho, kdo by
jeho úspěšný a unikátní podnik převzal.

Patrik Kaizr, redaktor 
Problém je, že tohle se nikde ve škole nenaučíte díky studiu umění se můžete naučit to co já dělám s rozbitými panenkami,
jenže pak dostanete elektrické autíčko a musíte se vyznat v. Elektronice.

mluvčí 
Antonio jedinou nemocnici hraček nejen v Madridu ale celém Španělsku převzal po svém otci ten v roce 1945 otevřel obchod s
vlastnoručně vyráběnými hračkami. Ale brzy je začal pouze opravovat a Antonio mu chodil každý den po škole pomáhat.

Patrik Kaizr, redaktor 
Všechno jsem se naučil od otce je to moje poslání hračky jsou jako droga, jak jednou začnete celého vás to pohltí.

mluvčí 
Od sedmdesátých let.

Pomáhal vracet život hračkám všem, kteří se nechtěli smířit s tím, že by je měli vyhodit. Třeba David přinesl plyšovou opičku,
která už nehrála.

Je to způsob, jak hračky recyklovat nejen spotřebovávat můžete dát druhou šanci věcem, které by, jinak skončily v popelnici.

Pro.

Antonia hračky zkrátka nikdy nebyly spotřební zboží, které se vyhodí. Jakmile se rozbije pečlivě proto shromažďoval náhradní
díly pro panenky plyšové medvídky nebo autíčka.

Patrik Kaizr, redaktor 
Nejradši mám staré hračky hlavně ty pohyblivé vždycky se měl radost, když se mi je podařilo rozhýbat a navíc, když jsem ještě
viděl reakci zákazníka, který si pro ni přišel a nikdy ji neviděl fungovat, protože třeba 40 let ležela rozbitá.

mluvčí 
Jeho jedinečná nemocnice byla dokonce turistickou atrakcí, kam se jezdili dívat lidé z celého světa. Ostatně hračky mu na
opravu posílali zákazníci nejen ze Španělska, ale i Francie Velké Británie nebo Uruguaye, i přesto to ale nebyl výnosný podnik.
Za hodinu si Antonio vydělal v přepočtu maximálně 250 Kč. I to byl jeden z důvodů, proč ani jedno z jeho tří dětí nechce v
podnikání.

Pokračovat.

Patrik Kaizr, redaktor 
Na jednu stranu jsem smutný, protože to tady opouštím, ale měl bych být rád čeká mě důchod, jenže po tolika letech práce tady
cítím hlavně smutek.

mluvčí 
Celý život Antonio opravoval hračky. Teď dodává, že zavřel i kvůli tomu, že sám musí do opravy onemocněl totiž rakovinou. V
boji se zákeřnou nemocí mu držme palce. Stejně jako v hledání někoho, kdo by přece jen jeho nemocnici hraček převzal.

Ledový hotel ve švédském jucasiervi zahájil svoji třicátou třetí sezónu. Od roku 1989, kdy ho tady z ledových bloků vytesali
poprvé, roste na stejném místě každý každý rok znova k jeho výstavbě se používá led z nedaleké řeky thorne. Ubytovat se tady
můžete od prosince do dubna pak roztaje jen se připravte na to, že spát sice budete na tlusté matrace zachumlaní do teplých
přikrývek, okolní teplota ale bude i -8 stupňů.
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Vleky zdražily jen mírně, sedm set na den stačí
TISK , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: Hradecký deník , Strana: 61 , Autor: MICHAL JANKO , Vytištěno: 1 940 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu:
01.01.0001 00:00 , Čtenost: 14 458 , Rubrika: Deník extra , AVE: 26 844,06 Kč , Země: Česko , GRP: 0,16
Namísto pandemie letos vlekaře trápí vysoké ceny energií a rozmary počasí. Nebývale vysoké teploty doprovázené deštěm
přidělávají nové vrásky na čelech provozovatelů skiareálů. Podle Asociace  horských  středisek  byla v polovině ledna každá
druhá sjezdovka zavřená. 
Rychle rostoucí náklady navíc přiměly vlekaře sáhnout do ceníků. „Nezdražovali jsme prakticky od roku 2016. Stále se snažíme
mít ceny přijatelné pro rodiny, větší část inflace jsme proto vzali na sebe,“ zdůraznil Martin Dubský, vedoucí 
Červenohorské sedlo Jeseníkách. 
Celodenní skipas zde vyjde dospělého v hlavní sezóně na 750 korun, podobně jako v řadě dalších srovnatelně velkých
areálech. Jak vyplývá z cenové mapy Deníku obsahující na 150 středisek, vzrostla průměrná cena lyžovačky za poslední tři
roky o stokorunu. Čtyřčlenná rožovačky dina vydá za pětidenní lyžovačku asi 10 tisíc korun. 
Kdo chce ušetřit, musí nakupovat v předstihu on-line. V případě velkých resortů může být cena na e-shopu nižší až o 30
procent. 

Foto popis: 

Zpět

Ranní Radiožurnál
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Radiožurnál , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu:
0 , Pořad: Ranní Radiožurnál 08:30 , AVE: 5 342 400,00 Kč , Země: Česko , GRP: 1,81
Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

Pavel Prouza, moderátor 
Podnik Diamo se chystá na zasypání jam dolu Frenštát na Frýdeckomístecku. Zatím tam dělníci dovezli zhruba 150 000 tun
materiálu na zasypání. To je víc než polovina potřebného množství. Podle Josefa lazárka z podniku Diamo bude v areálu do
jara připravených více než 210 000 tun hlušiny. Francouzi dnes budou demonstrovat proti plánované důchodové reformě,
nově by měli do důchodu odcházet ve 64 letech to je o 2 roky více než teď. Nadcházející protesty zaštiťuje levicová strana
nepoddajná Francie bývalého prezidentského kandidáta. Ža lic mella conna přesně před čtvrt stoletím média zveřejnila
informace o sexuálním poměru tehdejšího amerického prezidenta Billa Clintona kvůli aféře s bývalou stážistkou v Bílém domě
Monikou Lewinskou čelil Clinton jako druhý americký prezident v historii ústavní žalobě. Politik, který vedl Spojené státy mezi
roky 1993 A2 tisíce 1 se i přes skandál těšil nebývale vysoké podpoře veřejnosti. Házenkáři Švédska postoupili do čtvrtfinále
mistrovství světa před vlastními fanoušky v Göteborgu porazili Island 35 30 a vyhráli i páté střetnutí na turnaji jistotu účasti mezi
nejlepšími osmi týmy mají i zbylé 2 suverénní celky šampionátu Francie a Španělsko další postupující vzejdou z šesti dnešních
osmifinálových zápasů.

Vladimír Kroc, moderátor 
Odpočinout si a připravit se na další dny kampaně, tak by se dal shrnout dnešní program obou prezidentských kandidátů my je
pravidelně sledujeme a víc vám o víkendovém programu Petra Pavla i Andreje Babiše řeknou naše reportérky už za chvíli.Je s
vámi sobotní ranní Radiožurnál teď je 8 hodin a 37 minut kandidáti na prezidenta Petr Pavel a Andrej Babiš z hnutí ANO mají za
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sebou první týden kampaně před druhým kolem voleb vyjeli v něm na sever Čechy na Moravu společně se setkali ve dvou
předvolebních duelech celou dobu je sledovaly naše reportérky a mají přehled i o víkendovém programu obou uchazečů o
hrad co bude dělat Andrej Babiš řekne reportérka Jana Karasová Dobré ráno.

Jana Karasová, redaktorka 
Pěkné ráno předseda hnutí ANO má naplánovanou volnější sobotu se svým týmem by měl už asi půl hodiny být v sídle hnutí
ANO na pražském Chodově a plánovat zbývající dny prezidentské kampaně a taky se připravovat na debaty nedělní program
Babiš tají šéfka Babišovy kampaně nám řekla jen, že dopoledne bude zůstávat v Praze a odpoledne chce odjet do
Karlovarského kraje včera Babiš vyrazil na sever Čech byl to zatím jeho nejdelší výjezd do regionu před druhým kolem
prezidentské volby zastavil se v Liberci Jablonci nad Nisou a nakonec ještě přijel do Děčína na všech těch místech jsem viděla
v podstatě stejný scénář skupinu příznivců, která se s Babišem přišla pozdravit a vyfotit a hlasitý tábor odpůrců s kritickými
transparenty, kteří na něj pískali a pokřikovali v Děčíně na náměstí měl Babiš taky asi půlhodinový projev opakoval své výtky
vůči současné vládě a znovu označil Petra Pavla, který kandiduje na základě podpisu občanů za vládního kandidáta poté se
Babiš odebral do blízké restaurace, kde se sešel mimo jiné s komunistou Josefem Skálou.

Vladimír Kroc, moderátor 
Dodává reportérka Jana Karasová děkujeme na shledanou.

mluvčí 
Na slyšenou.

A víkendové plány Petra Pavla zná reportérka Daniela Tollingerová dobré ráno.

Dobré ráno Petr Pavel se večer vrátil z návštěvy Ostravy a Brna v obou městech se zúčastnil mítinků, kam přišlo několik 1000
lidí, a tak má dnes zase o něco volněji v jeho kalendáři je napsáno, že má rodinný program bez účasti médií zítra ale znovu
vyrazí mezi lidi dopoledne se půjde podívat na mši za vlast, která bude v Praze v chrámu svatého Víta koná se ke třicátému
výročí České republiky a sloužit ji bude pražský arcibiskup Jan Graubner v katedrále budou vystavené i korunovační klenoty a
taky lebka svatého Václava no, a poté mši se Petr Pavel bude připravovat na večerní debatu v České televizi, kam přijde
nejspíš sám, protože Andrej Babiš účast neplánuje, no a ještě zítra zhruba v 10 večer se chce Pavel přijít podívat do pražské
Lucerny na koncert na podporu jeho kandidatury.

To byla Daniela Tollingerová také děkujeme hezký den.

Není zač na slyšenou.

Vladimír Kroc, moderátor 
Posloucháte ranní Radiožurnál teď je 8 hodin a 40 minut máme sobotu 21. ledna.10 let už trvají neshody kraje Vysočina se
společností Victoria Ville ta vlastní 3 pozemky o rozloze 2000 m2 pod silnicí druhé třídy mezi Polnou a hrbovem na Jihlavsku a
vedle ní kraj jí za tu dobu zaplatil za užívání pozemků 330 000 Kč a chtěl by je získat do svého vlastnictví to se ale doteď
nepodařilo.

František Jirků, redaktor 
Mírné zatáčce na místě, které podle katastrální mapy patří společnosti Victoria Ville registrované ve Velké Británii má tady ještě
2 pozemky o kousek dál, které na sebe navzájem přímo nenavazují a na kterých je primárně příkop vedle silnice.

mluvčí 
Klient se k těmto pozemků dostal někdy v roce 2012 tuším, kdy tyto koupil.

Popisuje právní zástupce společností Jaroslav Homolka.

Zjistil, že na těchto pozemcích vede krajská silnice, proč.

Vlastně klienty pozemky vůbec koupil říkal, že koupil pán zjistil, že tam byla ta silnice.

Nebo k tomu se úplně já vyjádřit nemůžu, protože mi to není známo.

František Jirků, redaktor 
Podle Homolky se na něj společnost po koupi obrátila s otázkou, jestli má nárok na nějaké plnění.

mluvčí 
Jsme opakovaně oslovili krajský úřad, aby poskytl plnění za toto užívání, bohužel kraj se k tomu stavil tak, že na to nárok
nemáme a o těchto nárocích musel rozhodnout soud, který nám ve všech případech vyhověl.

František Jirků, redaktor 
Radní zodpovědný za majetek Karel Janoušek za starosty pro občany tvrdí, že kraj se pokoušel pozemky v minulosti vykoupit.

mluvčí 
Řešíme tohoto roku 2012 a tato společnost vlastně odmítla.

František Jirků, redaktor 
Společnost považovala cenu za nízkou kraj se proto rozhodl pozemek vyvlastnit loni v listopadu rozhodl jihlavský magistrát o
zřízení věcného břemene na pozemky. Proti tomu se společnost odvolala, protože podle ní kraj nevyčerpal všechny možnosti
dohody, například nenavrhl směnu pozemků.

mluvčí 
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Kraj nevlastní, když řeknu do zásoby pozemky, který by takhle nabízel.

František Jirků, redaktor 
Podle radního Janouška je spor se společností Viktoria vil ojedinělý.

mluvčí 
Vždycky nějakým způsobem se domluvíme s těmi vlastníky a odkupujeme podle rozhodnutí kraje a zastupitelstva 125 Kč metr
čtvereční.

František Jirků, redaktor 
V loňském roce takto kraj vykoupil pozemky pod silnicemi za 5 000 000 Kč. František Jirků Radiožurnál.

Pavel Prouza, moderátor 
Skoro polovina Čechů si myslí, že by měla vláda požádat po chystané revizi programového prohlášení znovu sněmovnu o
důvěru, vyplývá to z průzkumu agentury Median pro Radiožurnál více než 1000 respondentů se průzkumu zúčastnilo mezi
šestnáctým a 18. lednem z nich třetina si naopak myslí, že kabinet znovu o důvěru žádat nemusí. Vedení americké automobilky
Ford se chystá ve své největší továrně v německém Kolíně nad Rýnem propustit tisíce zaměstnanců informuje o tom agentura
Reuters v továrně pracuje 14 000 lidí. Firma odmítla zprávu o propouštění komentovat v písemném prohlášení nicméně sdělila,
že přechod na elektromobily vyžaduje zásadní změny ve výrobě aut. Ford se zavázal, že do roku 2030 bude v Evropě prodávat
pouze automobily poháněné elektřinou.

Vladimír Kroc, moderátor 
V sobotu 21. ledna je s vámi ranní Radiožurnál za 10 minut bude 9 hodin většina lyžařských středisek v Česku začala díky
mrazivému počasí zasněžovat ještě v týdnu přitom byla kvůli vyšším teplotám a nedostatku sněhu v provozu jen polovina areálů
podle asociace  horských  středisek  navíc bylo možné sjíždět jen omezený počet tratí o víkendu by se ale situace mohla
zlepšit detaily přidá ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot  dobrý den.

mluvčí 
Dobrý den dobré ráno.

Meteorologové předpovídají na nadcházející týden mrazy, jak se na to vlekaři připravují, kde budou sjezdovky plně v provozu.

Tak jak jste naznačil zhruba od poloviny toho minulého týdne se dá zasněžovat, což je po zhruba třech týdnech, kdy to možná
nebylo samozřejmě signál k tomu, že všechna střediska, která disponují technickým zasněžováním, což opět jsou skoro
všechna, která existují tak začala už od středy zasněžovat a každým dnem se ty sjezdovky vylepšují a otevírají se i ty
pozastavené areály. Takže, zatímco ve středu, jak jste říkal to byla zhruba polovina středisek, tak teď už jich je zhruba 70 % k
dnešnímu dni, které už fungují a samozřejmě to počasí je optimální v tuhle chvíli je -4 až -8 a intenzivně se dosněžuje nového
sněhu taky je 10-15 cm a hustě sněží, takže myslím, že by se ta situace měla významně vylepšovat.

Vladimír Kroc, moderátor 
Pane knote, jak provozovatelé skiareálů hodnotí dosavadní sezónu, kdy v podstatě od druhé půlky prosince bylo v Česku velmi
teplé počasí?

mluvčí 
Tak zatím ji nemůžou hodnotit pozitivně. To vyplývá z logiky věci na Vánoce to bylo všechno připravené, jak jste naznačil první
půlka prosince byla pozitivní, jak po stránce sněžení, tak i mrazu, takže sjezdovky byly připravené na Vánoce. Tam byly malé
výjimky, které neely drobné malé areály, ale bohužel to počasí hned jsme mezi těmi vánočními svátky nedovolilo těm
návštěvníkům až tak úplně moc se na těch sjezdovkách pohybovat, byť na horách byly, tak venku pršelo a samozřejmě to
pokračovalo potom dlouho, což je není optimální.

V únoru začínají dětem jarní prázdniny, jaké jsou vyhlídky.

Já myslím, že vyhlídky jsou dobré nemá smysl se otáčet do minulosti hlavní sezóna většinou začíná od 1. února dál jarními
prázdninami, takže my doufáme, že se to během teď několika málo dní podaří dát do kondice všechna ta střediska tak, aby
byla plně připravená, přičemž tedy některá už jsou připravená teď to, abych zmínil a doufáme, že ten února březen budou
normální pohled.

Vladimír Kroc, moderátor 
Letos se ceny skipasů na řadě míst zvedali, kolik korun tedy aktuálně stojí denní lyžování, jak si lidé zvykli využívat-li systém
předprodeje lístků?

mluvčí 
To navýšení cen zhruba na nějakém vzorku těch 35 největších areálů bylo před sezónou spočítáno na 10-15 % navýšení
oproti loňsku, což nedosahovalo v tu chvíli ani výšky. Inflace myslím, že to je jaksi akceptovatelné tam, kde elektronické
systémy předprodejů existují tak jsou houfně využívány, mnohdy totiž jsou ty místní kasy opravdu jenom pro ty, kteří jaksi
elektronickými systémy nedisponují a už jsou i omezovány. Je tam ta výhoda, že přitom předprodeji, anebo koupí-li jsou slevy
většinou okolo 10 někde i 15 %, takže je to nejenom pohodlnější, ale i letnější.

Vladimír Kroc, moderátor 
Ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Děkuju, na shledanou.

mluvčí 
Taky děkuju na shledanou.

Pavel Prouza, moderátor 
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47 % lidí by v současné situaci vyslovilo vládě nedůvěru ukázal průzkum Medianu pro Radiožurnál americký stát Florida zakázal
ve svých školách výuku kurzu afroamerických studií tenistka Karolína Plíšková postoupila na Australian Open do osmifinále na
dvoustém padesátém kilometru D1 z Kroměříže do Vyškova vjelo auto do příkopu bude zataženo občas sněžení na horách
trvalejší teploty do dvou.

Téměř polovina Čechů by vládě Petra Fialy z ODS vyslovila v současné situaci nedůvěru, vyplývá to pro průzkumu agentury
Median pro Radiožurnál mezi šestnáctým a 18. lednem v něm odpovídalo přes 1000 respondentů pro vyslovení nedůvěry byli
převážně lidé starší 45 let se středoškolským vzděláním bez maturity celkem 44 % dotazovaných by si naopak pád kabinetu
nepřálo. Přibližuje ředitel agentury Median Přemysl Čech.

mluvčí 
Z hlediska demografického profilu tak zas celkem nepřekvapivě mezi vysokoškoláky je to 73 % mezi lidmi mladšími je to 67 %
mezi muži 47 % respondentů, kteří si nepřejí vyslovení nedůvěry vládě.

Pavel Prouza, moderátor 
Fialova vláda ustála ve sněmovně už druhý pokus o vyslovení nedůvěry. O půlnoci ze středy na čtvrtek po víc než 25 hodinách
debaty skoro polovina dotázaných taky v průzkumu agentury Median zastává názor, že by vláda měla po chystané revizi
programového prohlášení znovu požádat sněmovnu o důvěru. Silničáři v Libereckém kraji v poledne z preventivních důvodů
uzavřou silnici 1/10 z Tanvaldu do Harrachova a dál na hranice s Polskem. Meteorologové totiž předpovídají intezi intenzivní
sněžení. Silnice bude

Zprávy
RÁDIO , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo Radiožurnál , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu:
0 , Pořad: Zprávy 17:00 , AVE: 953 800,00 Kč , Země: Česko , GRP: 2,33
Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

Martin Křížek, moderátor 
Premiér Fiala i ministr vnitra Rakušan odsoudili agresi vůči rodině. Kandidáta na prezidenta Babiše nejméně 200 000 lidí. V
Polsku se ocitlo bez proudu kvůli silnému sněžení. Tenistky Karolína Plíšková Linda fruviitová postoupily do osmifinále
Australian Open pozor na velmi kluzké silnice a dálnice u Prahy, kde je aktuálně nejvíc nehod a zítra bude zataženo od
jihovýchodu na většině území s občasným sněžením teploty kolem nuly. Výhrůžky na adresu rodiny prezidentského kandidáta
Andreje Babiše z hnutí ANO odsoudili premiér Petr Fiala z ODS i ministr vnitra Vít Rakušan z hnutí STAN. Zároveň oba vyzvali
předsedu hnutí ANO, aby změnil styl své kampaně Fiala na Twitteru uvedl, že je potřeba odsoudit útoky směřované na Babiše
stejně jako je potřeba se vymezit vůči lžím v kampani. Babiš dnes po poledni oznámil, že obdržel dopis s nábojem a urážlivým
vzkazem určeným jeho manželce Monice případ vyšetřuje policie projevy nenávisti a výhrůžky vůči Babišovi i jeho rodině
odsoudil také Babišův protikandidát v prezidentské volbě Petr Pavel. Zároveň Babiše vyzval, aby přestal lidi strašit válkou a
upravil své billboardy. Česko se bude potýkat s dočasným nedostatkem vajec. Může za to šíření ptačí chřipky. Kvůli ní museli
velcí i menší farmáři utratit celé chovy drůbeže. Jenom od začátku roku odhalila veterinární správa 10 ohnisek nákazy. Gabriela
Dlouhá z Českomoravské drůbežářské unie. Radiožurnálu řekla, že velkochov nosnic na Plzeňsku, který představuje asi pětinu
tuzemské produkce vajec by mohl být obnoven po Velikonocích.

mluvčí 
Výpadek tuzemské produkce je citelný a teď budeme opravdu záležet, jak rychle ten chov na Plzeňsku bude obnoven a
obnoven bude prostě někdy od Velikonoc a dále bude opravdu záležet, jaké vlastně stáří kuřic ten podnik má.

Martin Křížek, moderátor 
Nejméně 200 000 lidí v Polsku se ocitlo bez proudu kvůli silnému sněžení. Častější jsou také dopravní nehody. Nepřežili je 2
lidé a kolem 10 dalších utrpělo zranění informoval server pol sat News hasiči dopoledne oznámili, že zasahovali ve více než
dvou a půl tisících případů hlavně na jihu a jihovýchodě Polska. V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů. Radiožurnálu to
řekl ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou zasněžovat sjezdovky
uměle dnes ráno navíc napadl přírodní sníh ještě v polovině tohoto týdne přitom byla kvůli teplému počasí a nedostatku sněhu
v provozu jen polovina areálu zasněžovat sjezdovky uměle nebylo možné skoro 3 týdny. Letošní sezónu by mohly vylepšit
blížící se jarní prázdniny, říká knot.

mluvčí 
Nemá smysl se otáčet do minulosti s hlavní sezóna většinou začíná od 1. února dál jarními prázdninami, takže my doufáme, že
se to během teď několika málo dní podaří dát do kondice. Všechna ta střediska tak, aby byla plně připravená.

Český ženský tenis má další 2 osmifinalistky Australian Open. Po Barboře Krejčíkové postoupily Karolína Plíšková po
dvousetové výhře nad ruskou gračovovou a taky sedmnáctiletá Linda fruhviertová ta ve třech setech zdolala krajanku Markétu
Vondroušovou a je poprvé v osmifinále grandslamu.

Byl to skvělej týden pro mě tady a myslím, že já velký duet se usmívat teď a užívám si těším se na další zápas bojovala jsem o
každý míč, protože bylo vidět jak, jak rychle se to může otočit ten průběh Markéta je nebezpečná hráčka může porazit kohokoliv
2 dny zpátky pojet za druhou hráčkou na světa, takže určitě je to cenný vítězství.

Spolu s Američankou Riskeovou armitrayovou se snažila Linda fruhviertová postoupit i ve čtyřhře ale nestačily na turnajový pár
číslo 1 Barbora Krejčíková Kateřina Siniaková 2× 26.
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Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

mluvčí 
Vedení královéhradecké univerzity připravuje rozšíření kampusu na soutoku šíření dopadá chřipky na vajec horská střediska v
Česku obnovují provoz. Čeká nás zataženo se sněžením a teplotami kolem nuly, hezké poledne vám u zpráv přeje Karolína
Davidová.

Karolína Davidová, moderátorka 
Univerzita Hradec Králové připravuje rozvoj univerzitního kampusu na soutoku od Královéhradeckého kraje teď získala 16 000
000 Kč na vytvoření projektové dokumentace podle vedení univerzity se s výstavbou začne nejdříve za 5 let, jak by mohlo
rozšíření kampusu vypadat popisuje mluvčí univerzity Jakub.

mluvčí 
Novák náklady na případnou výstavbu by se mohly blížit až k šesti miliardám vzniknout by mohly parkovací domy multifunkční
sportovní haly vědeckovýzkumné kapacity diagonální pěší promenáda s prosklenou pasáží zakončenou loděnicí u řeky Orlice a
taky pěší lávka spojující areál univerzity Hradec Králové a Fakultní nemocnice Hradec Králové.

Karolína Davidová, moderátorka 
Ptačí chřipka, která zasáhla i Královéhradecký kraj stojí za dalším zdražením vajec. Drůbežářské firmy musí přijímat nová
opatření proti šíření nákazy a musí je spolu s růstem dalších nákladů promítnout i do ceny pro koncového zákazníka ceny
zvýšila, například drůbežárna se mechnice na Rychnovsku, říká její marketingová ředitelka Monika.

mluvčí 
Jeřábková v souvislosti nejen s šířením nákazy jsme byli nuceni zdražit asi o 10 %, protože bezpečnostní opatření vysoké ceny
energií a třeba i krmiv pro nás znamenají vysoké náklady navíc, jak se zdražení otiskne do finální ceny, ale vždycky záleží na
koncovém prodejci.

Karolína Davidová, moderátorka 
Horská služba ve své nově opravené a rozšířené základně v Peci pod Sněžkou za více než rok ošetřila přes 1000 úrazů.
Rekonstrukce staršího objektu vyšla zhruba na 15,5 milionu korun. Novinářům to řekli při včerejší návštěvě ministra pro místní
rozvoj Ivana Bartoše z Pirátů zástupci Horské služby České republiky. Rekonstrukce byla hrazena z dotace ministerstva pro
místní rozvoj. V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů Českému rozhlasu to řekl ředitel asociace  horských  středisek
Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou zasněžovat sjezdovky uměle dnes ráno navíc napadl přírodní sníh
ještě v polovině tohoto týdne přitom byla kvůli teplému počasí a nedostatku sněhu v provozu jen polovina areálů zasněžovat
sjezdovky uměle nebylo možné skoro 3 týdny. Letošní sezónu by ale mohly vylepšit blížící se jarní prázdniny, říká.

mluvčí 
Knot nemá smysl se otáčet do minulosti s hlavní sezóna většinou začíná od 1. února dál jarními prázdninami, takže my
doufáme, že se to během teď několika málo dní podaří dát do kondice všechna ta střediska tak, aby byla plně připravená.

Karolína Davidová, moderátorka 
Nejlepší deblistky světa české tenistky Barbora Krejčíková s Kateřinou Siniakovou postoupily do osmifinále Australian Open ve
druhém kole úvodního grandslamu se sezóny vyřadily americký pár Linda fruhitová a lison risková emid reová 2×.

mluvčí 
62.
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Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

Kateřina Dudáková, moderátorka 
Lesníci kácí u boleveckých rybníků v Plzni uschlé a poškozené stromy na zimní olympiádě dětí a mládeže v Královéhradeckém
kraji bude mít zastoupení i Plzeňský kraj. Horská střediska v Česku obnovují provoz. Fungují už skoro 3/4 z nich. Dnes bude
zataženo čekejte sněžení a teploty do misnus tří stupňů pěkné sobotní poledne přeje Kateřina eselý dudáková. Lesníci
plzeňských lesů pokračují s kácením uschlých až poškozených stromů v rekreační oblasti boleveckých rybníků pracují hlavně v
okolí cest nedaleko Seneckého a Boleveckého rybníka, jak dodává vedoucí oddělení městských lesů ze správy veřejného
statku města Plzně Milan sekáč těžba potrvá přibližně do poloviny února.

mluvčí 
My se snažíme jako lesníci likvidovat i souše z důvodu bezpečnosti a zároveň při tomto těžební zásahu provádíme i tzv. conou
seč, což je pro ředění mateřského porostů a cílem je snížením počtu dospělých starých stromů a tím pádem i podpora tzv.
přirozeného zmazení těch malých stromků, které se nachází pod nimi.

Kateřina Dudáková, moderátorka 
Návštěvníci oblasti boleveckých rybníků v Plzni by měli být ohleduplní dodržovat pokyny lesníků a s ohledem na vlastní
bezpečnost nevstupovat do míst, kde se právě dřevotěží.Plzeňský kraj bude na zimní olympiádě dětí a mládeže reprezentovat
117 sportovců v Královéhradeckém kraji začínají hry už zítra spolu s mladými sportovci tam zamíří také zhruba 30 trenérů.
Pokračuje mluvčí krajského úřadu Helena Frintová.

mluvčí 
Slavnostní zahájení se koná v hokejové aréně v Hradci Králové. Centrum olympiády je ale ve Špindlerově Mlýně, kde budou
probíhat soutěže v alpském lyžování, snowboardingu, skikrosu a budou se zde hrát také šachy věžecké. Soutěže budou v
areálu ve Vrchlabí vejsplachy lední hokej v Trutnově a Vrchlabí a krasobruslení v nové pa.

Kateřina Dudáková, moderátorka 
V Česku už funguje asi 70 % všech skiareálů. V ranním interview Českého rozhlasu to řekl ředitel asociace  horských
středisek  Libor  knot . Je to hlavně díky tomu, že skiareály už můžou zasněžovat sjezdovky uměle dnes ráno navíc napadl
přírodní sníh ještě v polovině tohoto týdne přitom byla kvůli teplému počasí a nedostatku sněhu v provozu jen polovina areálů
zasněžovat sjezdovky. Umělé nebylo možné skoro.3 týdny.O post dalšího novozélandského premiéra se bude ucházet pouze
dosavadní ministr školství Chris hipkins. Novozélandská strana práce o něm bude v neděli hlasovat jako o nástupci končící
premiérky jacindy ardernové. Ta ve středu nečekaně oznámila, že nejpozději 7. února odstoupí z čela vlády a již se nebude
ucházet o další mandát. Pětimilionový stát vedla 5 let. Čtyřiačtyřicetiletý hypkins povede zemi nejméně do dalších voleb, které
se mají konat 14. října.
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Vladimír KROC, moderátor 
Většina lyžařských středisek v Česku začala díky mrazivému počasí zasněžovat. Ještě v týdnu přitom byla kvůli vyšším teplotám
a nedostatku sněhu v provozu jen polovina areálů. Podle Asociace  horských  středisek  navíc bylo možné sjíždět jen omezený
počet tratí. O víkendu by se ale situace mohla zlepšit. Detaily přidá ředitel Asociace  horských  středisek  Libor  Knot . Dobrý
den.

Libor  KNOT , ředitel Asociace  horských  středisek  
Dobrý den. Dobré ráno.

Vladimír KROC, moderátor 
Meteorologové předpovídají na nadcházející týden mrazy. Jak se na to vlekaři připravují, kde budou sjezdovky plně v provozu?

Libor  KNOT , ředitel Asociace  horských  středisek  
Tak jak jste naznačil, zhruba od poloviny toho minulého týdne se dá zasněžovat, což je po zhruba 3 týdnech, kdy to možné
nebylo. Samozřejmě signál k tomu, že všechna střediska, která disponují technickým zasněžováním, což opět jsou skoro
všechna, která existují, tak začala už od středy zasněžovat a každým dnem se ty sjezdovky vylepšují a otevírají se i ty
pozastavené areály. Takže zatímco ve středu, jak jste říkal, to byla zhruba polovina středisek, tak teď už jich je zhruba 70 % k
dnešnímu dni, které už fungují a samozřejmě to počasí je optimální, v tuhle chvíli je minus 4 až minus 8 a intenzivně se
dosněžuje, nového sněhu taky je 10-15 cm a hustě sněží, takže myslím, že by se ta situace měla významně vylepšovat.

Vladimír KROC, moderátor 
Pane Knote, jak provozovatelé skiareálů hodnotí dosavadní sezónu, kdy v podstatě od druhé půlky prosince bylo v Česku
velmi teplé počasí?

Libor  KNOT , ředitel Asociace  horských  středisek  
Tak zatím ji nemůžou hodnotit pozitivně. To vyplývá z logiky věci. Na Vánoce to bylo všechno připravené, jak jste naznačil, první
půlka prosince byla pozitivní jak po stránce sněžení, tak i mrazů, takže sjezdovky byly připravené na Vánoce. Tam byly malé
výjimky, kdy nejely drobné malé areály, ale bohužel to počasí hned tak mezi těmi vánočními svátky nedovolilo těm
návštěvníkům až tak úplně moc se na těch sjezdovkách pohybovat, byť na horách byly, tak venku pršelo a samozřejmě to
pokračovalo potom dlouho, což není optimální.

Vladimír KROC, moderátor 
V únoru začínají dětem jarní prázdniny. Jaké jsou vyhlídky?

Libor  KNOT , ředitel Asociace  horských  středisek  
Já myslím, že vyhlídky jsou dobré, nemá smysl se otáčet do minulosti. Hlavní sezóna většinou začíná od 1. února a dál jarními
prázdninami, takže my doufáme, že se to během teď několika málo dní podaří dát do kondice všechna ta střediska tak, aby
byla plně připravená, přičemž tedy některá už jsou připravená teď, to, abych zmínil. A doufáme, že ten únor a březen budou už
normální.

Vladimír KROC, moderátor 
Letos se ceny skipasů na řadě míst zvedaly. Kolik korun tedy aktuálně stojí denní lyžování, jak si lidé zvykli využívat online
systém předprodeje lístků?

Libor  KNOT , ředitel Asociace  horských  středisek  
To navýšení cen zhruba na nějakém vzorku těch 35 největších areálů bylo před sezónou spočítáno na 10-15 % navýšení
oproti loňsku, což nedosahovalo v tu chvíli ani výšky inflace. Myslím, že to je jaksi akceptovatelné. Tam, kde elektronické
systémy předprodejů existují, tak jsou houfně využívány, mnohdy totiž jsou ty místní kasy opravdu jenom pro ty, kteří jaksi
elektronickými systémy nedisponují a už jsou i omezovány. Je tam ta výhoda, že přitom předprodeji, anebo koupí online jsou
slevy většinou okolo 10, někde i 15 %, takže je to nejenom pohodlnější, ale i levnější.

Vladimír KROC, moderátor 
Ředitel Asociace  horských  středisek  Libor  Knot . Děkuju. Na shledanou.

Libor  KNOT , ředitel Asociace  horských  středisek  
Taky děkuju. Na shledanou.

Zasněžuje, kdo může. Připraveny jsou tři čtvrtiny lyžařských středisek, hlásí ředitel asociace URL
WEB , Datum: 21.01.2023 , Zdroj: ČRo - radiozurnal.cz , Autor: Jakub Krahulec , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , RU /
měsíc: 740 274 , RU / den: 55 760 , Rubrika: Domácí , AVE: 15 000,00 Kč , Země: Česko , GRP: 0,62
S příchozími mrazy a desítkou centimetrů nové sněhové pokrývky vyhlížejí lyžařská střediska nejsilnější část sezóny. „Všechna
střediska, která disponují technickým zasněžováním, což jsou skoro všechna, začala už od středy zasněžovat. Každým dnem se
sjezdovky vylepšují, otevírají se i pozastavené areály. Zatímco ve středu to byla zhruba polovina středisek, tak teď jich funguje
zhruba 70 procent,“ říká ředitel asociace  horských  středisek  Libor  Knot . O kolik zdražily skipasy?

© 2023 NEWTON Media | www.newtonmedia.eu 22 / 27

http://radiozurnal.rozhlas.cz/zasnezuje-kdo-muze-pripraveny-jsou-tri-ctvrtiny-lyzarskych-stredisek-hlasi-8914719
http://www.newtonmedia.eu/


Zpět

Kolik stojí vyjet s rodinou na hory? Skipasy zdražily, online ale ušetříte URL
WEB , Datum: 20.01.2023 , Zdroj: lidovky.cz , Autor: Dana Jakešová, Lidové noviny , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , RU /
měsíc: 1 855 023 , RU / den: 244 802 , Rubrika: Byznys , AVE: 35 000,00 Kč , Země: Česko , GRP: 2,72
Ačkoliv se zatím česká zima odehrávala spíš na blátě než na sněhu, provozovatelé tuzemských skiareálů neházejí flintu do žita.
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S prvními mrazivými nocemi začínají sjezdovky znovu zasněžovat. A vše ostatní už je připravené.

Téměř polovina Čechů plánuje zimní dovolenou v tuzemsku. Více než třetina respondentů se přitom chystá na sjezdové
lyžování. Ukázal to prosincový průzkum z dílny Institutu turismu České centrály cestovního ruchu – CzechTourism. A dobrou
zprávou je, že kvalita se rok od roku zvyšuje.

Loni skiareály investovaly více než 700 milionů korun do zlepšení služeb a technologií. Několik si pořídilo SNOWsat pro
efektivnější údržbu sněhu na sjezdovkách a úspornější rolby. Na Zadově a Dolní Moravě vznikly nové akumulační nádrže na
vodu. Na krušnohorském Klínovci se lyžaři mohou těšit na novou sjezdovku, která je nejdelší v Česku a vznikla spojením a
úpravou stávajících nepoužívaných objízdných tras. Měří 3400 metrů. Na Kraličáku se představil nový vlek Sušina.

Areály investovaly i do zkvalitnění zázemí a gastro podniků, a to například na Špičáku v Železné Rudě, na Ještědu či na
Tanvaldském Špičáku, kde byla zrekonstruována i rozhledna. Nejmladším návštěvníkům slouží nová dětská hřiště nebo
pojízdné koberce na Kraličáku, v Přemyslově a na Tanvaldském Špičáku.Jedna cena, více možností

Rozšiřují se i samoobslužné pokladny, investice jdou také do digitalizace systémů, a to především do online prodeje skipasů.
Jejich ceny jsou při nákupu předem nižší, ušetřit lze až 20 procent, někde dokonce až 30 procent. „Takzvané plovoucí ceny
začíná používat stále více českých skiareálů. Nejen že návštěvníkům včasný nákup ušetří peníze, ale provozovatelé dokážou
lépe regulovat množství lyžařů na sjezdovkách,“ vysvětluje ředitel Asociace  horských  středisek  ČR Libor  Knot .

Ceny skipasů (na 3 nebo 6 dní v TOP sezoně)Česká republika

Skiareál Lipno - 13,5 km sjezdovek

Dospělí starší 19 let: 2560 Kč / 4660 Kč

Junioři 15-19 let a studenti 19-26 let: 2090 Kč / 3740 Kč

Děti 6-15 let a senioři: 1830 Kč / 3340 Kč

Dolní Morava - 10,4 km sjezdovek

Dospělí: 3110 Kč / 5150 Kč

Studenti a senioři (věk neuveden): 2385 Kč / 3750 Kč

Děti 6-15 let: 1945 Kč / 3230 Kč

Klínovec - 31,5 km sjezdovek, resp. 47 km s propojeným německým Fichtelbergem

Mládež dospělí od 15ti let: 2920 Kč / 4910 Kč

Děti (ročníky 2008-2016): 1750 Kč / 2950 Kč

Špindlerův Mlýn - 27 km sjezdovek, Ještěd - 9 km, Monínec - 2 km

Ceny skipasů jsou flexibilní, mění se každý den v závislosti na termínu lyžování, době nákupu (s čím větším předstihem
nakupujete, tím je cena výhodnější), obsazenosti apod.; nákup online ZDE. 

Černá Hora - Pec pod Sněžkou - 50 km sjezdovek

(Černá Hora, Pec pod Sněžkou, Černý důl, Malá Úpa, Velká Úpa, Svoboda nad Úpou)

Dospělí: od 2580 Kč / od 4520 Kč

Junioři (ročníky 2004-2009) a senioři nad 70 let: od 2190 Kč / od 3840 Kč

Děti (ročníky 2010-2015): od 1810 Kč / od 3160 KčRakousko

Ski Amadé - 760 km sjezdovek

(Salzburger Sportwelt – Altenmarkt, Radstadt, Flachauwinkl, Kleinarl, Filzmoos, Flachau, Wagrain, Alpendort, Zauchensee, St.
Johann im Pongau, Schladming/Dachstein, Grossarltal, Gastein, Höchkönig)

Dospělí: 185/ 307 eur

Junioři (ročníky 2003-2005): 135,50 eur / 230,50 eur

Děti (ročníky 2006-2015): 89,50 eur / 154 eur

Skicircus – 408 km sjezdovek

(Saalbach, Hinterglemm, Leogang, Fieberbrunn + Zell am See - Kaprun)
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Dospělí: 195 / 338 eur

Junioři (ročníky 2003-2005): 146 eur / 253,50 eur

Děti (ročníky 2006-2015): 97,50 eur / 169 eur

SkiWelt Wilder Kaiser Brixental - 270 km sjezdovek

(Brixen im Thlae, Ellmau, Going, Itter, Scheffau, Söll)

Dospělí: 177,50 eur / 311,50 eur

Junioři (ročníky 2004-2006): 133 eur / 233,50 eur

Děti (ročníky 2007-2016): 89 eur / 156 eurItálie

Dolomiti Superski (1200 km sjezdovek)

(Gitschberg Jochtal – Brixen / Rio Pusteria – Bressanone (dříve Valle Isarco), Val di Fiemme / Obereggen, Cortina d’Ampezzo,
Kronplatz, 3 Zinnen – Tre Cime Dolomiti, Civetta, Alpe Lusia / San Pellegrino (dříve Tre Valli), San Martino di Castrozza / Passo
Rolle, Val Gardena, Alta Badia, Arabba a Val di Fassa)

Dospělí: 212 eur / 373 eur

Junioři (narození po 26. 11. 2006): 149 eur / 261 eur

Senioři (narození před 26. 11. 1957): 191 eur / 336 eur

Pozn. lokální skipasy jsou levnější

Alta Valtellina - 164 km sjezdovek

(Bormio, Santa Catarina, Cima Piazzi-San Colombano a Livigno)

Dospělí: 173 eur / 300 eur

Junioři (ročník 2007 - 2014): 108 eur / 162 eur

Děti (ročník 2015 a mladší): zdarma

Senioři (ročník 1958 a starší): 146 eur / 228 eur

Pozn. Některé lyžařské areály mají pohyblivé ceny. U jiných se ceny liší podle toho, jakou cestou skipas zakoupíte (např. zda s
registrací nebo bez, na místě, přes e-shop). Uvádíme nejnižší ceny, za které bylo možné skipas koupit (údaje jsou k datu 11. 1.
2023).

Zdroj: webové stránky lyžařských oblastí

Stále častěji se také pod jeden skipas „sdružuje“ více areálů. Například pod resort Černá Hora – Pec pod Sněžkou jich patří
šest (viz infografika). Letos pak vznikl integrovaný skipas pro Beskydy a Valašsko umožňující výhodné lyžování i poznávání
dané oblasti. „Zapojuje se do něj sedm areálů. A například dospělí, kteří ho využijí, budou moci čtyři libovolné dny a noci, které
nemusí jít po sobě, lyžovat za 2240 korun. K tomu je čeká také všech sto výhodných služeb v rámci Beskydy Valašsko Card,“
popisuje ředitel České centrály cestovního ruchu – CzechTourism Jan Herget.

Obecně však platí, že především kvůli cenám energií a dalších vstupů si letos lyžaři u třiceti největších středisek připlatí
průměrně o deset až 15 procent.Rozhoduje počasí

To, co lyžařské areály v této sezoně trápí nejvíce, je nedostatek sněhu. Začátek zimy vypadal slibně, pak ale přišla obleva.
„Během první lednové dekády tedy byly některé skiareály nuceny omezit rozsah svých služeb, nebo dokonce dočasně uzavřít
provoz. Nicméně stále funguje zhruba polovina lyžařských středisek – v každém pohoří najdete areály, které jsou v provozu,“
uvedl v polovině ledna Knot.

Počasí samozřejmě negativně ovlivní ekonomiku provozovatelů skiareálů a na ně navázaných služeb. Přesto podle Knota
všichni počítají s provozem v únoru a březnu. Jednak jde o hlavní sezonu, jednak potřebují aspoň částečně dohnat ztrátu. A
vývoj počasí vypadá nadějně. „Drtivá většina provozovatelů počítá s tím, že sjezdové tratě opět co nejrychleji připraví a
zprovozní,“ doplňuje Knot.

Jak se situace mění, můžete sledovat na portálu Holidayinfo.cz, kde se kromě na množství sněhu a kilometrů upravených
sjezdových tratí lze také podívat na webkamery areálů.S ubytováním neotálejte

Ačkoliv ještě před několika dny nebylo klima pro lyžování právě příznivé, lidé pobyty objednávají. „Kapacity zimních středisek v
Česku jsou na termíny jarních prázdnin zaplněny ze zhruba 70 procent,“ říká manažer pobytového portálu Spa.cz Richard
Šipoš. Podle informací portálu Hotel.cz lidé nejvíce poptávají penziony s možností stravování a apartmány, kde si vaří sami.
Podobný trend potvrzují i statistiky agentury Invia. „Lidé na hory spíše jezdí užít si zážitky na svahu, proto tolik nelpí na
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luxusním ubytování a častěji se spokojí jen s tříhvězdičkovým komfortem,“ uvedla mluvčí agentury Invia Jiřina Ekrt Jirušková.

Luxusnější hotely si ale na nedostatek klientů také stěžovat nemohou, především ty s nabídkou wellness. Například hotely ze
sítě OREA jsou v horských lokalitách na únor obsazeny z více než 60 procent. „Lze tedy očekávat, že se zbývající kapacita
doprodá,“ míní ředitel obchodní strategie OREA Hotels & Resorts Jiří Fontana. Například v OREA Resortu Horal ve Špindlerově
Mlýně začínají ceny pětidenního pobytu s polopenzí pro tříčlennou rodinu zhruba na 18 tisících korun. V termínech, o něž je
největší zájem, však může být cena výrazně vyšší a s přibližujícím se datem může ještě dále růst.

Resort Dolní Morava nabízí různé typy ubytování. Ve čtyřhvězdičkovém Wellness hotelu Vista hlásí na únor obsazenost 88
procent. Cena pětidenního pobytu pro rodinu s jedním dítětem do šesti let začíná na částce 20 500 korun a zahrnuje snídaně a
neomezené vstupy do wellness.

„Můžeme ale nabídnout také ubytování v chatách přímo u sjezdovek, kde máme obsazenost okolo 73 procent celkových
kapacit,“ říká marketingová manažerka resortu Dolní Morava Jitka Kadlčíková. Například v komfortně vybavené Chatě U Slona
se dá pobyt na pět dní pro rodinu s malým dítětem v pokoji s přistýlkou, se snídaní pořídit od 14 tisíc korun. 

Pro ubytované v chatách tu navíc mají zvýhodněné ceny skipasů pro děti do 15 let, pořídit je lze za pouhých 190 korun – při
podmínce ubytování minimálně na dvě noci. Na první polovinu března už jsou kapacity ubytování na Dolní Moravě volnější.

Shutterstock
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Zpět
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Jak dopadne teplé počasí ne ekonomiku lyžařských center?  
  22. 1. 2023, 23:47, Zdroj: Podcast HN 360° , Sentiment: Negativní

… dopadne teplé počasí na ekonomiku lyžařských center nejen na to se teď budu ptát libora knuta ředitele asociace horských
středisek dobrý den vítejte v ranním briefingu hospodáře k dobrý den všem jak to tedy aktuálně vypadá na horách a teď nemyslím
středisko po středisku ale spíše tak obecně zlepšilo se to situace po ochlazení v minulém týdnu určitě se zlepšila…
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